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1

ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA
CLIMÀTICA

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA,
EMERGÈNCIA CLIMÀTICA DEL DIA 22 D'ABRIL DE 2021

A la Sala de Premsa, pati A, 2n pis de l'edifici de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la ciutat de
València, sent les nou hores del dia vint-i dos d'abril de 2021, davall la presidència del Sr. Sergi
Campillo Fernández, es reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa d'Ecologia Urbana,
Emergència Climàtica, amb la assistència dels components d'esta,  la Sra. Elisa Valía Cotanda
(presencialment), el Sr. Alejandro Ramón Álvarez (presencialment), el Sr. Giuseppe Grezzi
(presencialment), el Sr. Emiliano García Domene (telemàticament), la Sra. Julia Climent Monzó
(telemàticament), el Sr. Carlos Mundina Gómez (presencialment), la Sra. Mª. del Rocío Gil
Uncio (telemàticament) i el Sr. Vicente Montañez Valenzuela (telemàticament), i actua com a
Secretari, per delegació del Secretari General i del Ple, el Sr. José Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-56194-2021-000005-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa autoritzar la participació a distància en la sessió de la Comissió de Ecologia Urbana,
Emergència Climàtica de data 22-04-2021.

"FETS

Per Reial decret 926/2020 de 25 d'octubre, es declara un nou estat d'alarma per a evitar la
propagació d'infeccions causades pel SARS-CoV2.

En data de 3 d'octubre la Secretaria General i del Ple comunica per nota interior als grups
polítics municipals perquè la traslladen als regidors i regidores del seu grup, que ha d'entendre's
aplicable l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, que fa referència a les sessions de manera
telemàtica en situacions de "força major, de greu risc col·lectiu o catàstrofes públiques", que de
forma més àmplia i flexible que el Reglament Orgànic del Ple contempla la possibilitat de
celebrar sessions a distancia i prega que si algun d'ells pretén assistir telemàticament a una sessió
d'un òrgan col·legiat municipal, ho indique a la Secretaria de l'òrgan del qual forma part.

En sessió de Junta de Portaveus de data 11 de gener de 2021, tenint en compte la situació
actual de la pandèmia, es va comunicar per Alcaldia que les reunions dels òrgans municipals,
com ara el Ple, la Junta de Govern Local o les comissions, es faran de forma telemàtica en la
mesura que siga possible.

El Reglament Orgànic del Ple recull la participació a distància per mitjans electrònics.
S'exclouen els mitjans telefònics i de correu electrònic per a no oferir la suficient seguretat
jurídica, atés que aquesta seguretat és l'element bàsic i nuclear de l'autorització.

El Servici de Tecnologies de la Informació i Comunicació establirà el mitjà electrònic que
assegure la identitat dels regidors i regidores, el contingut de les seues manifestacions, el moment
en què aquestes es produïsquen i la interactivitat i intercomunicació amb els membres del ple en
temps real, així com la disponibilitat del mitjà durant la sessió.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. L'article 47 del Reglament Orgànic del Ple estableix que el Ple de l'Ajuntament
celebra les seues sessions de forma presencial, però que, no obstant això, podrà autoritzar la
participació a distància en una o diverses sessions als qui el sol·licite per causa degudament
justificada. Així mateix, assenyala que s'han de poder complir les condicions de seguretat jurídica
regulades en l'article 17 de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic.

L'article 90.3 del mateix Reglament Orgànic disposa que les Comissions del Ple es
regeixen quant a la seua organització i funcionament pel propi Reglament i subsidiàriament per
les mateixes que regulen el Ple.

SEGON. El nou apartat 3 de l'article 46 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les
Bases del Règim Local, introduït per la Disposició final segona del Reial decret-llei 11/2020, de
31 de març, estableix que en tot cas, quan concórreguen situacions excepcionals de força major,
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de greu risc col·lectiu, o catàstrofes públiques que impedisquen o dificulten de manera
desproporcionada el normal funcionament del règim presencial de les sessions dels òrgans
col·legiats de les Entitats Locals, aquests podran, celebrar sessions i adoptar acords a distancia
per mitjans electrònics i telemàtics.

TERCER. Nota informativa HN 408/20, de la Direcció General de l'Administració Local
de la Generalitat, que ha d'entendre's aplicable l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, que fa
referència a les sessions de manera telemàtica en situacions de "força major, de greu risc
col·lectiu o catàstrofes públiques" que de forma més àmplia i flexible que el Reglament Orgànic
del Ple contempla la possibilitat de celebrar sessions a distància.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda:

Únic. Autoritzar la participació a distància en la sessió de la Comissió de Ecologia Urbana,
Emergència Climàtica, de data 22-04-2021 dels membres que ho sol·liciten."

VOTACIÓ

La Comissió per unanimitat aprova la proposta de autorització de participació a distancia
en aquesta Comissió a tots el grups polítics que la sol·liciten.

ACORD

"Autoritzar la participació a distància en la sessió de la Comissió d'Ecologia Urbana i
Emergència Climàtica, de data 22 d'abril de 2021 al Sr. Emiliano García Domene, la Sra. Julia
Climent Monzó, la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio i el Sr. Vicente Montañez Valenzuela."

2 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l'acta de la Sessió anterior de data 17 de març de 2021.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 17 de març de 2021, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000018-00 PROPOSTA NÚM.: 23
ASSUMPTE:
SERVICI DE PLATGES, QUALITAT ACÚSTICA I DE L'AIRE. Donar compte de l'informe
de les Meses de Treballs ZAS (abril).

DEBAT

La Sra. Gil pregunta si se les puede remitir el acta de la reunión del día 1 de marzo que se
cita en el informe.

El Sr. Grezzi contesta que li l'enviarà a la Secretaria perquè li ho facilite al grup polític.
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VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre les Meses de Treballs ZAS.

ACORD

"Por Acuerdo de fecha 26 de enero de 2017, se acordó informar acerca de las Mesas de
Trabajo realizadas en relación a las distintas zonas acústicamente saturadas, así como de las
medidas definitivas de las zas del barrio del Carmen.

Desde el último informe remitido a la Comisión de Ecología Urbana y Emergencia
Climática en relación con las actuaciones en las ZAS y zonas de ocio de València, se informa que
se han realizado las siguientes gestiones:

Se ha elaborado el Acta de la reunión del 1 de marzo de 2021 de la ZAS del Carmen que se
remitirá a los interesados para sus posibles aportaciones. Se ha continuado con el seguimiento de
los niveles acústicos y medidas aprobadas enlas distintas zonas acústicamente saturadas."

4 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000060-00 PROPOSTA NÚM.: 27
ASSUMPTE:
SERVICI DE PLATGES, QUALITAT ACÚSTICA I DE L'AIRE. Donar compte de l'informe
sobre l'estat de tramitació de l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació
Acústica (abril).

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre l'estat de l'expedient de tramitació de
l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació Acústica.

ACORD

"Vista la Moción y el Dictamen de la Comisión de Medio Ambiente en la que seinstaba a
la elaboración de un informe mensual en relación con el estado detramitación de la Ordenanza de
Protección Contra la Contaminación Acústica, se emite el citado informe dando cuenta de las
últimas gestiones realizadas al respecto.

Se está ultimando el informe jurídico técnico y las modificaciones oportunas en el texto de
la Ordenanza tras el informe de la Asesoría Jurídica. En cuanto esté ultimado se pasará a los
servicios con competencias en la materia para que informen en el plazo de 10 días previo a su
remisión como propuesta de acuerdo a la Junta de Gobierno Local para su aprobación como
proyecto de ordenanza."

5 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
DELEGACIÓ DEL CICLE INTEGRAL DE L'AIGUA. Donar compte del resultat de les anàlisi
de detecció de restes genómics de coronavirus en aigües residuals de la ciutat de València
(abril).
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DEBAT

La Sra. Valía explica la contención de los valores, que son relativamente bajos y se han
estabilizado sin variaciones significativas tras la vuelta de las Pascuas. Están saliendo algunos
valores en negativo en sectores lo cual es, siempre desde la prudencia, un buen indicador. La
valoración de los datos es buena. Ahora empezará una fase nueva de seguimiento con la
vacunación en marcha lo cual tendrá su reflejo también en los datos.

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada del resultat de les anàlisis de detecció de restes genòmics
de coronavirus en aigües residuals de la Ciutat de València.

ACORD
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6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 24
ASSUMPTE:
Moció que presenten conjuntament la Sra. Julia Climent Monzó i el Sr. Carlos Luis Mundina
Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a les "Infraestructures pendents al Parc Natural de
l'Albufera".

MOCIÓ

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El estado del Parque Natural de la Albufera es crítico y continúa a la espera de las tantas
veces anunciadas inversiones para su mejora. Durante los ejercicios 2019 y el 2020 la
administración central no ha puesto en marcha ninguna de las actuaciones previstas.

Mientras tanto se siguen produciendo continuos desbordamientos del colector oeste cuando
hay episodios de lluvias torrenciales, lo que ocasiona vertidos de aguas fecales al Parque Natural.
Además los escombros se siguen amontonando en distintos puntos del parque, muchos de ellos
arrastrados por estas lluvias.

Las obras que son necesarias para evitar dicha contaminación están proyectadas y son del
todo conocidas, si bien las distintas administraciones las tienen pendientes de ejecutar. El Estado
hasta el año pasado sólo había gastado el 6,21% de las inversiones previstas entre 2015 y 2021 en
el Parque Natural de la Albufera.

Entre las diferentes actuaciones pendientes incluidas en el Plan Hidrológico del Júcar para
los años 2015-2021 se encuentran varias referidas a la mejora de capacidad del colector oeste.

La infraestructura se construyó en los años ochenta del siglo pasado para recoger los
residuos de los municipios del entorno del parque. El crecimiento del área metropolitana ha
hecho que su capacidad ha quedado obsoleta para las necesidades actuales. Según el esquema de
temas importantes del nuevo plan del Júcar, los retrasos en acometer esta ampliación implican no
poner freno a la entrada de aporte de muy mala calidad al lago de l'Albufera.

El problema se agrava por el hecho de que muchos de los ramales tampoco tienen la
capacidad necesaria y los vertidos se desbordan afectando al Parque.

El Gobierno de España inició hace dos décadas la construcción de unos tanques de
tormenta, junto a la Pista de Silla y el citado colector, con una inversión cercana a los 37 millones
de euros que se encuentra paralizada desde 2012.

El proyecto de instalar redes separativas en los municipios que lindan con el parque
también se encuentra paralizado. La infraestructura de saneamiento de casi todas estas
localidades recoge tanto las aguas pluviales como las residuales que, posteriormente, se vierten
en el colector oeste para ser conducidas hasta la depuradora de Pinedo.
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Este conjunto de actuaciones permitirían aliviar la situación en la que se encuentra el
colector oeste hasta su ampliación, pero muy poco o nada se ha hecho hasta el momento con lo
que los vertidos continúan llegando al parque natural.

Esto provoca que cuando se producen episodios de lluvia fuerte las redes de saneamiento
no dispongan de la capacidad suficiente para tratar tanto volumen de agua. Además, se mezclan
las lluvias con las residuales que presentan calidades totalmente distintas.

Si se llevara a cabo la puesta en marcha de los tanques de tormenta y se ejecutara la red
separativa de aguas pluviales en cada municipio, tendría importantes mejoras medioambientales
en el entorno del lago, ya que evitaría la llegada de las aguas más contaminadas.

Por todo ello, los concejales que suscriben en su propio nombre y en el del grupo
municipal popular formulan las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

UNICA.- El Ayuntamiento de València solicite al Gobierno de España y al Consell de la
Generalitat Valenciana las siguientes medidas:

1. Que se lleven a cabo, de manera urgente, las obras de conexión del colector oeste con
los tanques de tormenta sitos a lo largo de la pista de Silla.

2. Que inicie las obras de ampliación del colector oeste, durante el ejercicio 2021.

3. Que, con independencia de la llegada de fondos europeos, se dote presupuestariamente y
transfiera las cantidades necesarias para acometer los citados trabajos, necesarios para evitar la
contaminación de la Albufera." 

DEBAT

La Sra. Climent explica la moció en relació amb la necessitat de modernitzar o millorar
connexions de sanejament i col·lectors de la zona. Algunes de les obres necessàries estan
pràcticament executades des de fa uns deu anys, mancant rematar l'actuació i posar en marxa el
funcionament, que alleujaria fins a un setanta per cent els abocaments que ara arriben al Llac.

El Sr. President comença una intervenció sobre aquest tema per a explicar també la seua
proposta alternativa i després intervindrà la regidora del Cicle Integral de l'Aigua, perquè s'estan
fent enormes esforços des de l'Ajuntament per a la millora d'aquestes infraestructures.
Efectivament, el col·lector de la zona, que ha fet el seu paper durant prop de trenta-cinc anys, hui
mostra indicis de sobrecàrrega i de dificultat per a depurar els cabals actuals. La Conselleria ha
fet un estudi publicat a la fi de l'any 2020 sobre les deficiències que presenta el col·lector i les
infraestructures d'aqueixa zona i possibles mesures per a pal·liar les mateixes. Actualment els
consta que el Ministeri i Aquamed estan treballant intensament per a finalitzar les obres i posar
en marxa les noves instal·lacions, sembla ser que estaran acabades al llarg d'enguany. La seua
proposta alternativa tracta de posar en valor aqueixa gran faena realitzada amb l'estudi que s'ha
citat. Aquest paquet de mesures que ha proporcionat la Conselleria relatives a la zona del Llac de
l'Albufera s'ha inclòs en el Fons de Reconstrucció. Assenyala que en la part expositiva de la
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moció hi ha afirmacions similars a les d'altres mocions anteriors sobre el llac que no són certes,
però sí que comparteixen l'esperit de la moció.

La Sra. Valía muestra su satisfacción por ese proyecto derivado del estudio citado que es
una hoja de ruta que era necesaria para acometer soluciones a este problema. El Ayuntamiento
está plenamente satisfecho con las medidas que se plantean para solucionar las deficiencias por la
Consellería, así como con la actuación del Ministerio y del propio Ayuntamiento.

La Sra. Climent assenyala que saben que s'està treballant en aqueixa línia però creuen que
els treballs van lents per això, com a Ajuntament, s'ha d'alçar la veu i exigir que la Conselleria i
el Ministeri acaben l'execució dels treballs. Afig que l'Ajuntament, com a propietari del llac, és el
màxim responsable de donar solució a aquest problema. Respecte a la proposta alternativa
comparteixen el punt primer però en el punt segon es fa referència al pla de recollida de la palla
de l'arròs que no és estrictament una qüestió d'infraestructura i que a més no coneixen el
contingut encara d'aqueix Pla i per això estarien més còmodes si s'elimina. Finalment, quant al
punt tercer, és el que més comparteixen i secunden.

El Sr. President contesta que està d'acord a llevar la frase relativa a la palla d'arròs. Així
mateix, creu convenient detallar en la proposta alternativa que el Ministeri és qui ha d'acabar
l'obra, i la recepció i posada en marxa correspondrà a la Conselleria, perquè quede clar i s'entenga
l'abast del punt 3.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
unanimitat.

ACORD

"1. Donar suport a les conclusions de l'estudi encarregat per la Conselleria d'Agricultura,
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica anomenat "Estudio para la
mejora en los sistemas de sanemamiento ubicados en el ámbito del colector oeste", que establix
els passos a seguir per a resoldre les deficiències de sanejamet a l'àmbit de l'actual col.lector oest,
presentat a finals de l'any 2020.

2. Donar suport a la sol.licitud realitzada per la Conselleria d'Agricultura,
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica davant el Ministeri de
Transicio Ecològica i repte Demogràfic per finançar a través del fons de Reconstrucció Europea
el Projecte Integral de l'Albufera que inclou, entre altres actuacions, la construcció
d'Infraestructures de sanejament amb separació d'aigües pluvials en els municipis del Parc
Natural, la construcció d'una nova depuradora per donar servici a 14 municipis de l'Horta Sud, la
remodelació del col·lector oest, la posada en marxa desl tancs de tempesta i diverses mesures per
contribuir a la conservació de la biodiversitat i dels hàbitats del Parc Natural.

3. Instar al Ministeri de Transició Ecològica i Repte Demogràfic a acabar les actuacions
referides als tancs de tempesta situats en l'Horta Sud en el termini màxim d'un any, per tal que la
Conselleria d'Agricultura, Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica
puga recepcionar les obres i posar-les en funcionament."
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7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 22
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a
la "Casa de l'Aigua”

MOCIÓ

"EXPOSICION DE MOTIVOS

El tramo del jardín del Turia donde se sitúa la llamada Casa del Agua -su origen histórico
estaba en el azud de Rovella-, entre el puente 9 d'Octubre y el puente de Campanar, ejecutado en
los años 1980, conocido por el tramo Vetges Tú por el nombre del estudio de arquitectura que lo
diseñó, combina acequias, canales, estanques y pequeñas cataratas, junto a un edificio principal,
que albergó incluso un retén de la Policía Local, se encuentra en estado de total abandono,
requiriendo una actuación de intervención, limpieza y adecuación.

Las pintadas y grafitis son una constante en los muros, así como la suciedad y restos que se
encuentran en el interior, lo que denota el lamentable estado que presenta y el nulo
mantenimiento de la instalación.

La Casa del Agua necesita mucho más que los trabajos de mantenimiento, toda vez que es
necesario de dotar de contenido y uso a dicha infraestructura para que no vuelva a deteriorarse
por el paso del tiempo y por conductas incívicas.

En marzo de 2017 en la Comisión de Medio Ambiente el Grupo Municipal Popular
presentó una iniciativa para que se procediese a la limpieza y adecuación de la instalación y
propuso como uso para la misma el "Observatori de l'aigua", por entender que era el lugar
adecuado por el pasado y referente existente del mencionado azud de Rovella, ejemplo de la buen
uso y racional uso del agua.

Por todo ello, y en calidad de Concejal del Grupo Municipal Popular se formula las
siguientes:

PROPUESTAS DE ACUERDO

Primera.- Que el Ayuntamiento de València a través de la Delegación de Ecología Urbana
proceda a ejecutar los trabajos de limpieza, mantenimiento y adecuación de la instalación
denominada "Casa de l'aigua", para dejarla en perfecto estado de uso y ornato público.

Segunda.- Asimismo, que el Ayuntamiento a través de la Delegación que considere
oportuna impulse el proyecto de implantación del "Observatori de l'aigua", como exponente de la
rica y extraordinaria cultura del uso racional del agua que la ciudad de Valencia posee."

DEBAT



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

0
Jc

 P
o
rm

 t
G

8
A
 R

A
R
P
 I

eZ
E
 H

G
A
6
 v

2
4
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 20/05/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 21/05/2021 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 D'ABRIL DE 2021 26

El Sr. President assenyala que aquesta moció la rebutjaria perquè no és d'aquesta Comissió
sinó de la Comissió de gestió de recursos, administració electrònica, personal i control
administratiu, per parlar-se del manteniment d'una infraestructura i proposa que s'envie des d'ací
a aquesta Comissió.

El Sr. Mundina contesta que si es rebutjarà que es passe a aqueixa altra Comissió però
entén que pel punt segon podria tindre encaix en aquesta Comissió i el que espera és que quan es
tracte el punt segon en la Comissió de gestió de recursos, administració electrònica, personal i
control administratiu no es diga que pertany a aquesta Comissió i haja de tornar ací per a
tractar-se.

VOTACIÓ

Se sotmet la Moció a votació i per unanimitat s'acorda rebutjar-la per a tratar-la en la
Comissió de gestió de recursos, administració electrónica, personal i control administratiu.

8 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 23
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a
la "Poda d'arbratge al carrer Totana i manteniment de la zona enjardinada als carrers Brasil,
Navarro Cabanes i Pilota Valenciana".

DEBAT

El Sr. Mundina explica la moció.

El Sr. President assenyala que l'acceptaran encara que ja han començat a treballar. El mes
d'abril de l'any 2020 es van realitzar les labors de poda dels tarongers d'aqueix carrer i no es
poden tots els anys tots els tarongers sinó que es planifiquen els torns anuals. Assenyala les
indicacions de l'informe del Servici de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat en
relació amb aquesta moció i indica que no hi ha branques baixes amb risc per a vianants, a més
com estem en època de nidificació d'ocells es retardarà la poda de branques que puguen afectar
les façanes, començant a partir del 15 de juny. Sobre el punt segon explica el contingut de
l'informe i assenyala que es van fer els treballs el passat 15 d'abril. Quant a la zona dels horts
urbans es gestiona per COCEMFE en un projecte d'inclusió, es parlarà amb ells per a ajudar-los i
instar-los que mantinguen adequadament la infraestructura.

El Sr. Mundina agraeix l'acceptació de la moció i pregunta sobre el fet que es condicione la
poda al període de nidificació dels ocells, si no seria suficient amb donar les instruccions de no
podar les branques en les quals hi ha nius per a no fixar períodes en les quals no es poda.

El Sr. President explica la falta d'infraestructura que tenim en la contracta que no permet
parar tota la poda durant un període, per la qual cosa aquesta pràctica que apliquen en períodes de
nidificació altres ciutats, ací no es fa, es continua podant però durant aquest període amb especial
sensibilitat a aquest fenomen. A més, encara que no es toque la branca pot suposar abandó del
niu per les molèsties que generen els treballs de poda.
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VOTACIÓ

Se sotmet la moció a votació i per unanimitat, s'acorda aprovar-la.

ACORD

"EXPOSICION DE MOTIVOS

El barrio de Nou Moles en el distrito de l'Olivereta tiene censados a 26.300 vecinos no
contemplando el presupuesto municipal del Ayuntamiento de València para el presente ejercicio
2021 ninguna inversión. 

Tras la visita girada al barrio con representantes vecinales nos manifestaron las quejas por
la falta de poda del arbolado existente en la calle Totana, tanto por la proximidad a los balcones y
ventanas de las viviendas como por la cercanía al propio paso de los viandantes.

Igualmente, la zona ajardinada existente entre las calles Brasil y Navarro Cabanes y junto a
la calle Pilota Valenciana, el estado de mantenimiento de la misma necesita de una intervención y
adecentamiento por parte de los servicios de jardinería, así como el espacio destinado para huerto

urbano con una superficie aproximada de 100 m , piden que se le dé un destino o se incorpore a2

la zona verde eliminándose el vallado actual, al presentar un estado de abandono y degradación
los vecinos temen que termine convirtiéndose en un vertedero incontrolado al lado de la zona de
juegos infantiles.

Se adjuntan fotografías.

Por todo lo anteriormente expuesto, y en calidad de Concejal del Grupo Municipal
Popular, formulo las siguientes:

PROPUESTAS DE ACUERDO 

Primera.- Que el Ayuntamiento de València actúe con carácter urgente e inmediato y se
proceda por los servicios correspondientes a la limpieza, poda y tratamiento del arbolado de la
calle Totana. 

Segunda.- Asimismo, que por los servicios de jardinería municipal se proceda a la
limpieza, mantenimiento y adecuación de la zona ajardinada y el espacio reservado a huerto
urbano entre las calles Brasil, Navarro Cabanes y Pilota Valenciana."
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9 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000113-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Mocio que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relativa a les
"Mesures per a l'ampliació de la temporada de bany i el control de la qualitat de les aigües a les
platges de València".

MOCIÓ

"La ciudad de València dispone de una Ordenanza Municipal de Utilización de las Playas y
Zonas Adyacentes que se aprobó en 2010 y se adaptó en 2016 para permitir la playa canina de
Pinedo. En la actualidad, está pendiente una revisión aprobada en la Comisión de Ecología
Urbana se septiembre de 2019 ya que la actual ordenanza ha quedado obsoleta y no refleja la
realidad que la ciudadanía vive y disfruta en nuestras playas.

El 30 de marzo el concejal de Playas firmó una resolución en la que se adjudicaba un
contrato menor para el Servicio de Asistencia Sanitaria, Salvamento y Socorrismo en dos playas
de la Malvarrosa y El Cabanyal, siendo claramente insuficiente ya que quedan fuera de atención
todas las Playas del Sur comprendidas en el ámbito del Parque Natural de la Albufera.

Por todo lo expuesto el concejal que suscribe propone,

1- Qué se comiencen los trámites necesarios para modificar el artículo 4 de la Ordenanza
Municipal de Utilización de las Playas y Zonas Adyacentes, ampliando la temporada de baño
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desde el 15 de mayo hasta el 15 de octubre, manteniéndose las fechas extraordinarias que
establece en la actualidad.

2- Qué durante la temporada de baño regular y la extraordinaria se extienda a todas las
playas de la ciudad el Servicio de Asistencia Sanitaria, Salvamento y Socorrismo.

3- Qué durante la temporada de baño regular y la extraordinaria se extienda a todas las
playas de la ciudad el control de calidad de las aguas de baño."

DEBAT

La Sra. Gil explica la moción.

La Sra. Climent habla de la moción del año 2019 que se cita y la propuesta alternativa que
a la misma presentó el Grupo Popular y que fue aprobada en octubre del 2019 para abordar la
modificación de la Ordenanza Municipal de Utilización de las Playas y zonas adyacentes.

El Sr. Grezzi contesta que per a ampliar la temporada de bany no és necessari modificar
l'ordenança, perquè el període el fixa l'Òrgan Gestor de Platges, que l'ajusta a les necessitats i
circumstàncies de cada any. Explica els condicionants d'aquests anys amb la pandèmia i la falta
de recursos i afig que l'any anterior ja es feia un esforç ampliant al mes de setembre la temporada
a la platja del Perellonet. Segons les dades que manegen en els mesos de maig i setembre hi ha
poca afluència i això ha de tindre's en compte també donada la limitació de recursos. El mateix
ocorre a les platges del nord durant el mes d'octubre.

Una altra cosa seria, com també es va assumir amb aqueixos acords encara que no s'ha
pogut avançar en això, abordar la modificació de l'ordenança en altres aspectes com la limitació
de fumar a les platges o altres qüestions per a millorar la qualitat de la gestió de les platges.
Quant al tema de la qualitat de les aigualeix la realitza i la porta la Conselleria sense perjudici del
contacte continu de l'Ajuntament amb ella per a estar al corrent fonamentalment a través de
l'Òrgans Gestos de Platges. La imatge de les nostres platges en l'estiu passat va ser molt positiva i
això és bo per al turisme de la ciutat.

La Sra. Gil indica que el contrato menor de Pascua no cubría las playas del sur, que no
entrarán hasta el mes de junio, puntualización importante que se debe realizar. Sólo se atendió a
la Malvarrosa y El Cabanyal. Saben que el control de la calidad de las aguas la gestiona la
Consellería pero hasta junio no se conocen los datos y la población ya hace uso de las playas en
ese momento por ello es necesario no esperar al mes de junio y que el Ayuntamiento tenga ya
datos de esa calidad para asegurar las mejores condiciones a los bañistas.

El Sr. Grezzi insisteix en la seua voluntat d'obrir un procés de revisió de l'Ordenança per a
millorar-la. Sobre la resta de les qüestions plantejades en la moció estan en contra i no la
secundaran. Continuaran barallant des de la delegació per a tindre més pressupost i donar més
servei però en aquest context no és fàcil.

VOTACIÓ
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Se sotmet la Moció a votació i per majoria, s'acorda rebutjar-la per cinc vots en contra del
Sr. Sergi Campillo Fernández (Compromís), de la Sra. Elisa Valía Cotanda (Socialista), del Sr.
Alejandro Ramón Álvarez (Compromis), del Giuseppe Grezzi (Compromís) i del Sr. Emiliano
García Domene (Socialista) i quatre vots a favor de la Sra. Julia Climent Monzó (Popular), del
Sr. Carlos Luis Mundina Gómez (Popular), del Sr. Narciso Estellés Escorihuela (Ciutadans) i del
Sr. Vicente Montáñez Valenzuela (VOX).

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives a la
"Platja Can".

PREGUNTA

"Acerca de la playa can de Pinedo y a pesar del refuerzo de limpieza anunciado, desde el
área de Ecología Urbana, durante los fines de semana, siguen llegando, a este Grupo municipal,
quejas vecinales en las que nos trasladan el mal estado que presenta la misma. Sobre este hecho,
la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué servicio municipal se encarga de la limpieza y mantenimiento de esta playa?

2.- ¿Con qué frecuencia se realiza la limpieza de esta playa?

3.- En estos momentos, ¿se realiza algún tipo de control acerca de aforos y/o
incumplimientos respecto a la normativa en materia de limpieza de playas?

4.- En caso afirmativo, ¿cuándo se han realizado los últimos controles y cuál ha sido el
resultado obtenido?

5.- ¿Existe una Resolución del Concejal delegado competente en la que se especifiquen los
horarios y normas de conducta para el uso de esta playa, tal y como establecen los artículos 35 y
36 de la Ordenanza Municipal de Utilización de las Playas y Zonas Adyacentes?

6.- En caso afirmativo, ¿en qué número de expediente se tramitó dicha Resolución?

7.- Ante la próxima apertura de la temporada de playas, ¿tiene la concejalía prevista alguna
novedad respecto a la Playa Can de Pinedo?

8.- En 2021, ¿se va a ampliar la misma?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- ¿Qué servicio municipal se encarga de la limpieza y mantenimiento de esta playa?
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El Servicio competente es el de Gestión de Residuos Sólidos y Limpieza Viaria.

2.- ¿Con qué frecuencia se realiza la limpieza de esta playa?

La temporada de apertura de la playa can es del 15 de junio al 1 de octubre durante este
periodo se realiza con los medios asignados para temporada alta y media por el citado servicio.
Durante la temporada de apertura se realizan controles de calidad de las arenas de manera que si
se detectara algún indicador que diera a entender que existen parámetros por encima de lo
habitual se darían las indicaciones pertinentes para realizar una limpieza más intensiva.

3.- En estos momentos, ¿se realiza algún tipo de control acerca de aforos y/o
incumplimientos respecto a la normativa en materia de limpieza de playas?

El tema de limpieza ya se ha indicado. Sobre el control de aforos deberá realizar su
pregunta al Área de Protección Ciudadana, servicio encargado del mismo, en la comisión
correspondiente.

4.- En caso afirmativo, ¿cuándo se han realizado los últimos controles y cuál ha sido el
resultado obtenido?

 —

5.- ¿Existe una Resolución del Concejal delegado competente en la que se especifiquen los
horarios y normas de conducta para el uso de esta playa, tal y como establecen los artículos 35 y
36 de la Ordenanza Municipal de Utilización de las Playas y Zonas Adyacentes?

La Resolución por la que se habilita la Playa Can en Pinedo y sus normas de uso se
establecieron mediante Resolución de fecha 10 de junio de 2016. Las fechas y horarios concretos
del servicio se establecen en los protocolos anuales y en el contrato para la gestión del espacio.

6.- En caso afirmativo, ¿en qué número de expediente se tramitó dicha Resolución?

El número de expediente es el 02410/2016/45.

7.- Ante la próxima apertura de la temporada de playas, ¿tiene la concejalía prevista alguna
novedad respecto a la Playa Can de Pinedo?

8.- En 2021, ¿se va a ampliar la misma?

Los técnicos trabajan constantemente en la mejora de los servicios que prestan. Si hubiera
alguna novedad, se comunicaría. Gracias por su interés."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1.- ¿Qué servicio municipal se encarga de la limpieza y mantenimiento de esta playa?
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El servici de Neteja de l'Espai Públic és el responsable de la neteja de la platja. El servici
de manteniment del cercat, informació a persones usuàries i vigilància en temporada alta de
platges correspon al servici de Platges.

El Servicio de Limpieza del Espacio Público es el responsable de la limpieza de la playa.
El servicio de mantenimiento del buscado, información a usuarios y vigilancia en temporada alta
de playas corresponde al Servicio de Playas.

 2.- ¿Con qué frecuencia se realiza la limpieza de esta playa?

La freqüència de neteja d'esta platja es realitza en funció de l'època estacional de l'any i
l'afluència de persones amb les seues mascotes que durant els episodis amb major o menor
afecció de la pandèmia ha implicat una variabilitat imprevista.

En l'època estival o temporada alta, els mesos de juny, juliol, agost i setembre, es neteja
tots els dies de la setmana de dilluns a diumenge. Es realitza una neteja manual per operari/a
dotat d'eines i bosses de recollida d'excrements i altres residus lleugers com a papers i plàstics, i
una neteja mecànica per remolc dotat de mecanisme i malla garbelladora d'arena arrossegat per
tractor per a airejar els orins infiltrats, de manera que es desinfecten per radiació solar.

En les èpoques de primavera i tardor (temporada mitjana) en la qual ens trobem, es neteja
amb una freqüència de 6 vegades a la setmana de dilluns a dissabte, de forma manual, i 3 vegades
a la setmana de forma mecànica, segons el procediment descrit en el paràgraf anterior.

La frecuencia de limpieza de esta playa se realiza en función de la época estacional del año
y la afluencia de personas con sus mascotas que durante los episodios con mayor o menor
afección de la pandemia ha implicado una variabilidad imprevista.

En la época estival o temporada alta, los meses de junio, julio, agosto y septiembre, se
limpia todos los días de la semana de lunes a domingo. Se realiza una limpieza manual por
operario / a dotado de herramientas y bolsas de recogida de excrementos y otros residuos ligeros
como papeles y plásticos, y una limpieza mecánica para remolque dotado de mecanismo y malla
cribadora de arena arrastrado por tractor para airear los orines infiltrados, de manera que se
desinfectan por radiación solar.

En las épocas de primavera y otoño (temporada media) en la que nos encontramos, se
limpia con una frecuencia de 6 veces a la semana de lunes a sábado, de forma manual, y 3 veces
a la semana de forma mecánica, según el procedimiento descrito en el párrafo anterior."

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives a les
"Platges".

PREGUNTA
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"Durante los días de Semana Santa en las playas de la Malva-rosa y el Cabanyal de nuestra
ciudad se ha prestado el servicio de salvamento y socorrismo. Este mismo servicio, tal y como ha
anunciado el Ayuntamiento de València, seguirá prestándose durante todos los fines de semana
de mayo, con un total de 10 efectivos y tres vehículos.

Acerca de esta información, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿El servicio de salvamento y socorrismo se prestará en todas las playas de ciudad
durante los fines de semana de mayo?

2.- En caso negativo, ¿en qué playas se prestará dicho servicio?

3.- ¿Tiene previsto el equipo de gobierno municipal adelantar la apertura de la temporada
de playas en 2021?

4.- En caso afirmativo, ¿cuándo está prevista la apertura de la temporada de playas?

5.- ¿Se prevé alguna novedad para la temporada de este año?

6.- En caso afirmativo, ¿de qué novedades se trata y a qué playas afectará?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- ¿El servicio de salvamento y socorrismo se prestará en todas las playas de ciudad
durante los fines de semana de mayo?

2.- En caso negativo, ¿en qué playas se prestará dicho servicio?

1 y 2: Como en temporadas anteriores durante Pascua y los fines de semana de mayo se
prestarán en las playas urbanas de Malvarrosa y Cabanyal.

3.- ¿Tiene previsto el equipo de gobierno municipal adelantar la apertura de la temporada
de playas en 2021?

El año pasado atendiendo a la situación especial ya se adelantó el servicio para que se
iniciara en todas las playas a excepción de La Devesa el 1 de junio y se retrasará el cierre al 15 de
septiembre.

Este año se tiene previsto atender este mismo periodo.

4.- En caso afirmativo, ¿cuándo está prevista la apertura de la temporada de playas?

El 1 de abril en pretemporada de Pascua y el 1 de junio en temporada ordinaria.

5.- ¿Se prevé alguna novedad para la temporada de este año?
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Se continuará con la ampliación de horarios y fechas realizado el año pasado.

6.- En caso afirmativo, ¿de qué novedades se trata y a qué playas afectará?

—"

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Balanç d'incidències al Parc Natural de l'Albufera durant el confinament perimetral de
València i d'altres grans municipis".

PREGUNTA

"El pasado 24 de enero se aprobó el Decreto 2/2021, del Presidente de la Generalitat, por el
que se limita la permanencia de grupos de personas en espacios públicos y privados, se prorroga
la medida de restricción de la entrada y la salida de personas del territorio de la Comunitat
Valenciana y se limita, durante los fines de semana y los días festivos, la entrada y la salida de
los municipios y grupos de municipios con población superior a 50.000 habitantes.

Desde entonces, han sido constantes las aglomeraciones de visitantes, a pie o en bicicleta,
en las playas del sur y los itinerarios ciclo peatonales de la Devesa del Saler, no respetándose, en
muchas ocasiones, la distancia social y, por ende, contraviniéndose la normativa en materia de
prevención. Asimismo, durante este periodo se han registrado daños en el cordón dunar de las
playas del sur, la presencia de restos de basuras en las zonas habilitadas para picnic, así como el
colapso del tráfico en distintos puntos de acceso al Parque Natural de la Albufera.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Qué número de sanciones/denuncias ha impuesto la Policía Local de València durante
este periodo en el ámbito del Parque Natural de la Albufera?

2ª.- ¿Cuántas denuncias se han registrado en el citado ámbito de referencia en relación a
daños en el cordón dunar y al vertido de restos de residuos orgánicos?

3ª.- ¿Qué medidas de control e información se han adoptado por parte del Ayuntamiento de
València durante los fines de semana del confinamiento perimetral?

4ª.- ¿Qué número de incidencias han tenido como infractores a ciclistas?"

RESPOSTA

Sr. Cano, delegat de Policia Local

"El pasado 24 de enero se aprobó el Decreto 2/2021, del Presidente de la Generalitat, por el
que se limita la permanencia de grupos de personas en espacios públicos y privados, se prorroga
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la medida de restricción de la entrada y la salida de personas del territorio de la Comunitat
Valenciana y se limita, durante los fines de semana y los días festivos, la entrada y la salida de
los municipios y grupos de municipios con población superior a 50.000 habitantes.

Desde entonces, han sido constantes las aglomeraciones de visitantes, a pie o en bicicleta,
en las playas del sur y los itinerarios ciclo peatonales de la Devesa del Saler, no respetándose, en
muchas ocasiones, la distancia social y, por ende, contraviniéndose la normativa en materia de
prevención. Asimismo, durante este periodo se han registrado daños en el cordón dunar de las
playas del sur, la presencia de restos de basuras en las zonas habilitadas para picnic, así como el
colapso del tráfico en distintos puntos de acceso al Parque Natural de la Albufera.

Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Qué número de sanciones/denuncias ha impuesto la Policía Local de València durante
este periodo en el ámbito del Parque Natural de la Albufera?

2ª.- ¿Cuántas denuncias se han registrado en el citado ámbito de referencia en relación a
daños en el cordón dunar y al vertido de restos de residuos orgánicos?

3ª.- ¿Qué medidas de control e información se han adoptado por parte del Ayuntamiento de
València durante los fines de semana del confinamiento perimetral?

4ª.- ¿Qué número de incidencias han tenido como infractores a ciclistas?

Respuesta única:

En cuanto a las denuncias por incumplimiento de las normas relativas al COVID-19 en
Pinedo, El Saler, El Palmar y El Perellonet:

Enero 24, Febrero 274, Marzo 131, Abril 88.

A lo largo del periodo indicado se han ido adoptando las siguientes medidas:

En las labores de prevención y vigilancia se han tenido en cuenta lugares de mayor
afluencia. También ha habido coordinación con los responsables del parque natural para cerrar
determinadas zonas, como parte del mobiliario de los merenderos o de las áreas de gimnasia,
evitando aglomeraciones.

Se han establecido controles sobre normas Covid y se ha vigilado la pasarela del Saler y las
del Palmar de forma discrecional para evitar aglomeraciones.

En cuanto a las medidas implementadas en fin de semana, se ha reforzado del servicio de
pedanías, además de agentes de la 2ª ud, puntualmente,   con personal procedente de otras
unidades de distrito, UCOS y tráfico.

Se realiza pedagogía a través de las redes sociales de PLV y con las personas a pie de calle,
informando para que la ciudadanía recuerde que estamos en una situación de pandemia y cuáles
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son las limitaciones. De igual forma, referente a la gestión de residuos y vertidos de los mismos,
se mantiene una vigilancia permanente y se colabora con el Parque Natural de la Albufera y la
Generalitat en la difusión de las campañas de concienciación del impacto de los residuos en la
Albufera."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Consevació d'Àrees naturals i Devesa- Albufera

"3ª.- ¿Qué medidas de control e información se han adoptado por parte del Ayuntamiento
de València durante los fines de semana del confinamiento perimetral?

Pel Servici Devesa-Albufera s'han adoptat durant el citat període les següents mesures i
actuacions:

Intensificació de la vigilància en el àmbit de la Devesa-Albufera per part de la Guarderia
Forestal Devesa-Albufera en coordinació amb Policia Local i Guàrdia Civil.

Presència de voluntariat ambiental dins del Conveni de col·laboració amb el Tancat de la
Pipa, organitzat per Agrói SEO/Birdlife en l'àmbit de l'Estany del Pujol. Informació als
visitants i repartiment de fullets informatius.

Precintat de les zones de jocs infantils, bancs, zones de taules, en l'àmbit de la Devesa.

Delimitació de l'accés a través del sistema dunar mitjançant cordes i estaques en el
perímetre de les dunes.

Col·locació de cartell sin formatius relacionats amb el compliment de les mesures
Covid-19.

Reforç de la senyalització actual mitjançant la instal·lació de nous senyals informatius de
prohibit el pas en diferents zones de reserva i de màxima protecció a la Devesa i prohibit
circular en bicicletes en zones i itineraris per als vianants.

 Por el Servicio Devesa-Albufera se han adoptado durante el citado período las siguientes
medidas y actuaciones:

• Intensificación de la vigilancia en el ámbito de la Devesa-Albufera por parte de la
Guardería Forestal Devesa-Albufera en coordinación con Policía Local y Guardia Civil.

• Presencia de voluntariado ambiental dentro del Convenio de colaboración con el Tancat
de la Pipa, organizado por Agro SEO / Birdlife en el ámbito del Lago de la Colina. Información a
los visitantes y reparto de folletos informativos.

• Precintado de las zonas de juegos infantiles, bancos, zonas de mesas, en el ámbito de la
Devesa.

• Delimitación del acceso a través del sistema dunar mediante cuerdas y estacas en el
perímetro de las dunas.
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• Colocación de cartel sin formativos relacionados con el cumplimiento de las medidas
Covid-19.

• Refuerzo de la señalización actual mediante la instalación de nuevas señales informativas
de prohibido el paso en diferentes zonas de reserva y de máxima protección en la Devesa y
prohibido circular en bicicletas en zonas e itinerarios peatonales."

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 19
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives a la
"Subseu de l'IVAM a València".

PREGUNTA

"Con base al asunto de referencia, se formulan las siguientes

PREGUNTAS

1ª.- ¿Qué Administración Pública ha determinado los criterios de elección del muelle de 3
del Parque Central para la creación de la subsede del IVAM?

2ª.- ¿El IVAM ha presentado al Consistorio toda la documentación necesaria para iniciar el
expediente de concesión demanial? ¿De qué documentos se trata?

3º.- ¿Cuáles son los derechos y los deberes que corresponden a ambas partes en virtud de la
citada concesión demanial? ¿Cuál será la duración de la misma?

4ª.- ¿En qué estado de tramitación se encuentra este proyecto? ¿Cuándo se iniciarán las
obras de acondicionamiento y cuál será su importe económico?

5ª.- ¿Cómo no puede saber el Consistorio las previsiones de la Generalitat respecto a la
puesta en marcha de este centro, siendo el muelle de su propiedad?

6ª.- ¿Existe algún compromiso tácito a este respecto entre ambas Administraciones? En su
caso, ¿qué plazos se manejan para la apertura de esta subsede?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Vicealcalde titular de l'Àrea d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica
i Transició Energètica

"1-. ¿Qué Administración Pública ha determinado los criterios de elección del muelle de 3
del Parque Central para la creación de la subsede del IVAM?

  L’elecció ve determinada de mutu acord amb les 2 administracions segons els criteris
d’idoneïtat i interés comú per a la ciutadania.
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 La elección viene determinada de mutuo acuerdo con las 2 administraciones según los
criterios de idoneidad e interés común para la ciudadanía.

2.- ¿El IVAM ha presentado al Consistorio toda la documentación necesaria para iniciar el
expediente de concesión demanial? ¿De qué documentos se trata?

No, l’està elaborant en estos moments.

No, lo está elaborando en estos momentos.

3.- ¿Cuáles son los derechos y los deberes que corresponden a ambas partes en virtud de la
citada concesión demanial? ¿Cuál será la duración de la misma?

4.- ¿En qué estado de tramitación se encuentra este proyecto? ¿Cuándo se iniciarán las
obras de acondicionamiento y cuál será su importe económico?

El projecte es troba en la fase prèvia, s’informarà públicament dels detalls en el moment
adequat, com no podia ser d’altra manera.

El proyecto se encuentra en la fase previa, se informará públicamente de los detalles en el
momento adecuado, como no podía ser de otra manera. 

5.- ¿Cómo no puede saber el Consistorio las previsiones de la Generalitat respecto a la
puesta en marcha de este centro, siendo el muelle de su propiedad?

Contestada a la pregunta anterior.

Contestada la pregunta anterior. 

6.- ¿Existe algún compromiso tácito a este respecto entre ambas Administraciones? En su
caso, ¿qué plazos se manejan para la apertura de esta subsede?

Es concretarà el més prompte possible.

Se concretará lo más pronto posible."

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 20
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives a la
"Neteja del bosc de la Devesa".

PREGUNTA

"El pasado 26 de marzo, la Junta de Gobierno Municipal aprobó la creación de una brigada
permanente de limpieza del bosque de La Devesa, que estará constituida por el personal que
hasta entonces se ha dedicado a la desinfección del mobiliario urbano por el Covid-19.

En relación con este asunto, se formulan las siguientes.
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PREGUNTAS

1. ¿Cuantas personas forman dicha brigada? ¿Qué tipo de formación han recibido para
poder pasar de trabajar en un entorno urbano a un entorno natural que requiere de una labor más
especializada?

2. ¿Sobre qué zonas concretas se va a centrar los trabajos de limpieza? ¿Además de la zona
boscosa, se incluyen labores de limpieza de las playas de la Albufera? En caso afirmativo ¿qué
áreas incluye?

3. ¿Cuál es el calendario y periodicidad previstos de los trabajos de limpieza?

4. ¿Con que dotación presupuestaria cuenta esta brigada para el presente ejercicio 2021?"

RESPUESTA

Sr. Campillo, Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai Públic

"1. ¿Cuantas personas forman dicha brigada? ¿Qué tipo de formación han recibido para
poder pasar de trabajar en un entorno urbano a un entorno natural que requiere de una labor más
especializada? 

Esta brigada està formada per 6 persones (una d'elles conductora de furgoneta de transport
d'eines i tota la brigada).

El servici de manteniment del parc natural Devesa-Albufera ha rebut sessions formatives
perquè realitzen les labors de neteja amb el màxim respecte de la fauna i vegetació natural del
parc.

Esta brigada está formada por 6 personas (una de ellas conductora de furgoneta de
transporte de herramientas y toda la brigada).

El servicio de mantenimiento del parque natural Devesa-Albufera ha recibido sesiones
formativas para que realicen las labores de limpieza con el máximo respeto de la fauna y
vegetación natural del parque. 

2. ¿Sobre qué zonas concretas se va a centrar los trabajos de limpieza? ¿Además de la zona
boscosa, se incluyen labores de limpieza de las playas de la Albufera? En caso afirmativo ¿qué
áreas incluye?

Les zones d'actuació son les següents:

Àrees de vegetació entorn del passeig de Pinedo, al carril bici del passeig de Pinedo i els
pàrquings dels restaurants del passeig de Pinedo.
Àrees de vegetació al costat del passeig d'Arbre del Gos, al carril bici del passeig d'Arbre
del Gos i els pàrquings dels restaurants del passeig d'Arbre del Gos.
Entorn vegetal del carril bici de la platja de la Creu i els pàrquings.
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Entorn natural dels vials i passejos de la platja del Saler, miradors, pàrquings, zones
d'esplai, itineraris per als vianants, pinades, mallades i interior del bosc i sendes.
L'amplària de la zona abasta fins al límit de la carretera CV-5010.
Entorn natural de les platges dels Ferros i la Garrofera, pàrquings i tot l'entorn natural de
l'itinerari del Paisatge fins al marge de la carretera CV-500, incloent itineraris per als
vianants, les mallades i l'interior del bosc i les seues sendes.
Entorn natural dels nuclis dels edificis de la Devesa, (torres, Gavines i la Casbah), incloent
els itineraris per als vianants, les mallades, i les zones de bosc i les seues sendes.
L'amplària de la zona abasta fins al límit de la carretera CV-500.
Entorn natural de l’Estany del Pujol, incloent itineraris per als vianants, viaris, emmallades
i interior del bosc i les seues sendes. L'amplària de la zona abasta fins al límit de la
carretera CV-500.
Entorn natural de la Devesa Sud fins al límit de la tanca del Parador. Inclou vials, mallades
i interior del bosc i les seues sendes. L'amplària de la zona abasta fins al límit de la
carretera CV-500.
Marges de la CV-500 des de la rotonda d'Alfafar fins al costat nord de la Gola del
Perellonet.

Les platges de l'Albufera disposen d'altres brigades de neteja, que estan dimensionades
segons afluències de les persones usuàries de les platges i per tant segons estació climatològica.
Les àrees de neteja de platges de l'Albufera, estan formades per la franja amb terreny d'arena
silícia d'ample variable entre la vora del mar i les dunes naturals. El seu ample és variable i
oscil·la entre 3 i 50 metres.

Las zonas de actuación son las siguientes:

Áreas de vegetación en torno al paseo de Pinedo, en el carril bici del paseo de Pinedo y los
parkings de los restaurantes del paseo de Pinedo.
Áreas de vegetación junto al paseo de Árbol del Perro, en el carril bici del paseo de Árbol
del Perro y los parkings de los restaurantes del paseo de Árbol del Perro.
Entorno vegetal del carril bici de la playa de la Cruz y los parkings.
Entorno natural de los viales y paseos de la playa del Saler, miradores, parkings, zonas de
esparcimiento, itinerarios peatonales, pinadas, malladas e interior del bosque y sendas. La
anchura de la zona abarca hasta el límite de la carretera CV-5010.
Entorno natural de las playas de los Hierros y la Garrofera, parkings y todo el entorno
natural del itinerario del Paisaje hasta el margen de la carretera CV-500, incluyendo
itinerarios peatonales, las malladas y el interior del bosque y sus sendas.
Entorno natural de los núcleos de los edificios de la Devesa, (torres, Gaviotas y la
Alcazaba), incluyendo los itinerarios peatonales, las malladas, y las zonas de bosque y sus
sendas. La anchura de la zona abarca hasta el límite de la carretera CV-500.
Entorno natural del Lago de la Colina, incluyendo itinerarios peatonales, viarios,
emmallades e interior del bosque y sus sendas. La anchura de la zona abarca hasta el límite
de la carretera CV-500.
Entorno natural de la Devesa Sur hasta el límite de la cerca del Parador. Incluye viales,
malladas e interior del bosque y sus sendas. La anchura de la zona abarca hasta el límite de
la carretera CV-500.
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Márgenes de la CV-500 desde la rotonda de Alfafar hasta el lado norte de la Garganta del
Perellonet.

Las playas de la Albufera disponen de otras brigadas de limpieza, que están dimensionadas
según afluencias de las personas usuarias de las playas y por tanto según estación climatológica.
Las áreas de limpieza de playas de la Albufera, están formadas por la franja con terreno de arena
silícea de ancho variable entre el borde del mar y las dunas naturales. Su ancho es variable y
oscila entre 3 y 50 metros. 

3. ¿Cuál es el calendario y periodicidad previstos de los trabajos de limpieza?

Esta brigada de 6 persones treballa els dimecres, dijous, divendres, dissabte i diumenge a
les vesprades. S'han iniciat en abril i es preveu actuen tots els mesos de l'any. En els mesos
d'hivern, si l'afluència de persones fóra molt baixa es destinaran a treballs de repàs de zones més
urbanes del mateix entorn.

Esta brigada de 6 personas trabaja los miércoles, jueves, viernes, sábado y domingo por las
tardes. Se han iniciado en abril y se prevé actúan todos los meses del año. En los meses de
invierno, si la afluencia de personas fuera muy baja se destinarán a trabajos de repaso de zonas
más urbanas del mismo entorno.

4. ¿Con que dotación presupuestaria cuenta esta brigada para el presente ejercicio 2021?

El pressupost mensual programat per a esta brigada és de 25.700 €/mes.

El presupuesto mensual programado para esta brigada es de 25.700 €/mes."

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Solar de Jesuïtes".

PREGUNTA

"Respecto al proyecto de creación de un Jardín singular en el solar de Jesuitas, y tras la
aprobación de la firma de un Convenio con la Universidad de València, en la Junta de Gobierno
Local celebrada el 18 de diciembre de 2020, con el objeto de realizar el diseño y ejecución del
proyecto referenciado, el concejal que suscribe formula las siguientes

PREGUNTAS

1.- ¿Ha habido alguna novedad respecto al mes de diciembre del pasado año en la
consecución del proyecto de referencia?

2.- En caso afirmativo, ¿qué avances se han producido en estos tres meses?

3.- ¿Ya están redactados los pliegos técnicos y administrativos correspondientes para poder
encargar el proyecto desde el Servicio de Jardinería Sostenible?
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4.- En caso afirmativo y tal y como se nos respondió en la Comisión de Ecología Urbana,
celebrada en el mes de enero, ya se debe tener una respuesta a ¿qué Administración, o en su caso
en qué porcentaje, asumirán cada una de las partes firmantes del nuevo convenio los costes de
redacción de proyectos, dirección de obra, ejecución y mantenimiento del nuevo jardín de
referencia?

5.- ¿Se ha aprovechado el anteproyecto presentado, hace años, en las instalaciones del
jardín botánico de València, en cuyo acto participó el Alcalde Sr. Ribó y el Vicerrector de la
Universidad de València? ¿Se ha podido incorporar dichos trabajos al proyecto? En caso
negativo, ¿cuáles son las causas o motivos que han llevado a desestimar el citado proyecto?

6.- ¿Se ha informado a vecinos y asociaciones vecinales de las actuaciones realizadas y de
las próximas a realizar? En caso afirmativo, ¿cuál es su posición al respecto?

7.- ¿Se ha creado la Comisión de Seguimiento anunciada, y que debía estar formada por
dos miembros de cada institución, para controlar la ejecución del convenio?

8.- En caso afirmativo ¿Cuándo se ha creado dicha Comisión de Seguimiento y quién
forma parte de la misma?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Ha habido alguna novedad respecto al mes de diciembre del pasado año en la
consecución del proyecto de referencia?

Sí.

2.- En caso afirmativo, ¿qué avances se han producido en estos tres meses?

 El servici de Jardineria Sostenible ha redactat les bases del concurs de projectes i el plec
de prescripcions tècniques, que es presentaran pròximament.

 El Servicio de Jardinería Sostenible ha redactado las bases del concurso de proyectos y el
pliego de prescripciones técnicas, que se presentarán próximamente.

  3.- ¿Ya están redactados los pliegos técnicos y administrativos correspondientes para
poder encargar el proyecto desde el Servicio de Jardinería Sostenible?

Sí.

4.- En caso afirmativo y tal y como se nos respondió en la Comisión de Ecología Urbana,
celebrada en el mes de enero, ya se debe tener una respuesta a ¿qué Administración, o en su caso
en qué porcentaje, asumirán cada una de las partes firmantes del nuevo convenio los costes de
redacción de proyectos, dirección de obra, ejecución y mantenimiento del nuevo jardín de
referencia?
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L’Ajuntament de València, com a titular dels terrenys assumirà la despesa dels projectes,
arqueologia i execució de les obres.

El Ayuntamiento de València, como titular de los terrenos asumirá el gasto de los
proyectos, arqueología y ejecución de las obras.

5.- ¿Se ha aprovechado el anteproyecto presentado, hace años, en las instalaciones del
jardín botánico de València, en cuyo acto participó el Alcalde Sr. Ribó y el Vicerrector de la
Universidad de València? ¿Se ha podido incorporar dichos trabajos al proyecto? En caso
negativo, ¿cuáles son las causas o motivos que han llevado a desestimar el citado proyecto? 

En el corresponent concurs de projectes s’annexarà tota la informació elaborada fins el
moment a mode d’antedecents tant per la Universitat, com per l’Ajuntament i les entitats
ciutadanes.

 En el correspondiente concurso de proyectos anexará toda la información elaborada hasta
el momento a modo de antedecents tanto por la Universidad, como por el Ayuntamiento y las
entidades ciudadanas.

6.- ¿Se ha informado a vecinos y asociacionesvecinales de las actuaciones realizadas y de
las próximas a realizar? En caso afirmativo, ¿cuál es su posición al respecto?

Sí, s’ha mantingut una reunió amb representants dels col·lectius pertanyents a la plataforma
“Hort Urbà Botànic-Jesuïtes” amb els quals es manté contacte.

Al respecte del seu posicionament, el regidor haurà de preguntar a l’entitat.

 Sí, se ha mantenido una reunión con representantes de los colectivos pertenecientes a la
plataforma "Huerto Urbano Botánico-Jesuitas" con los que se mantiene contacto.

Al respecto de su posicionamiento, el regidor tendrá que preguntar a la entidad.

7.- ¿Se ha creado la Comisión de Seguimiento anunciada, y que debía estar formada por
dos miembros de cada institución, para controlar la ejecución del convenio?

Sí .

8.- En caso afirmativo, ¿cuándo se ha creado dicha Comisión de Seguimiento y quién
forma parte de la misma?

Amb la signatura del conveni. De moment està composada de la mateixa forma que la
comissió inicial de l’Ajuntament-Universitat.

Con la firma del convenio. De momento está compuesta de la misma forma que la
comisión inicial del Ayuntamiento-Universidad."



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

0
Jc

 P
o
rm

 t
G

8
A
 R

A
R
P
 I

eZ
E
 H

G
A
6
 v

2
4
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 20/05/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 21/05/2021 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 D'ABRIL DE 2021 45

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a les "Inversions per a l'exercici 2021 del Cicle Integral de l'Aigua".

PREGUNTA

"Respecto al Plan de Inversiones del Servicio Ciclo Integral del Agua, para el presente
ejercicio, el concejal que suscribe formula las siguientes

PREGUNTAS:

1.- ¿Cuáles son los plazos previstos para la ejecución de las mismas?

2.- ¿En qué situación en que se encuentran los proyectos técnicos redactados?

3.- ¿Qué proyectos van a optar a los fondos europeos de Next Generatión y cuál es el
importe estimado de los mismos?

4.- ¿Qué obras y actuaciones tiene previsto acometer para el ejercicio 2022 con recursos
propios el Servicio del Ciclo Integral del Agua?

5.- Respecto al proyecto de motorización de la red de saneamiento. ¿Cuáles son los plazos
de ejecución e inversión total prevista? ¿Se dispone de financiación proveniente de otras
Instituciones? En caso afirmativo, ¿de qué instituciones se trata y cuál es el importe de
financiación de las mismas?

6.- Respecto al proyecto de modernización del Colector Norte. ¿En qué estado se encuentra
el mismo? ¿Cuál es el importe del proyecto y cuál es la previsión de plazos de ejecución así
como de su financiación?

7.- Por último y respecto a las inversiones de la delegación del Ciclo Integral previstas para
ejecutar durante el pasado ejercicio, tras la Liquidación del presupuesto del 2020, se refleja una
partida de inversión -FU290 16000 6390001- por importe de 1.358.240 € que proviene del
superávit del 2018, y que finalmente deberá destinarse a amortizar deuda. ¿A qué inversiones
concretas correspondía dicha cantidad? ¿A qué barrios de la ciudad se iba a destinar dicho
importe, para renovar el alcantarillado?"

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Las anualidades de 2021 de las inversiones destinadas tanto a la renovación y mejora
de la red de abastecimiento de agua potable y red de usos secundarios o "baja presión", como las
inversiones destinadas a la modernización de las plantas potabilizadoras deberán estar finalizadas
en el año 2021.

2.- Los proyectos de alcantarillado están en fase de redacción.
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Los proyectos redactados en abastecimiento se encuentran en tramitación.

3.-  Desde el Ciclo Integral del Agua se ha elaborado un listado de proyectos que
consideramos que podrían encajar con los criterios que se han conocido públicamente hasta la
fecha. En todo caso, se están centralizando los proyectos en la oficina de Estrategia Urbana 2030
y se decidirá cuáles optan a los fondos NextGeneration cuando se conozcan los criterios para
acceder a esa financiación.

4.- Esta cuestión está en estudio en estos momentos y se concretará a lo largo del segundo
semestre del año 2021.

5.- No queda claro a qué proyecto se refiere, puesto que no contemplamos ningún proyecto
de motorización.

6.- El proyecto de la obra de reparación y adecuación del Colector Norte de València se
encuentra en estos momentos en la fase de selección final de la alternativa. El importe del
proyecto, entendido como el presupuesto de la obra, se determinará al finalizar la redacción del
mismo, desconociéndose en estos momentos los plazos de ejecución de aquella y su financiación.

7.-  Dicha cantidad corresponde a las obras de "Solución del saneamiento municipal en
núcleos de viviendas consolidadas del suelo no urbanizable en Castellar-Norte" que quedaron
pendientes de finalizar en 2020. Esa cantidad no se deberá destinar a amortizar deuda. De hecho,
en estos momentos se dispone de la citada cantidad en la aplicación presupuestaria 2021 FU290
16000 6390002 y las obras prosiguen."

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Abocadors il·legals".

PREGUNTA

"Respecto a la existencia de vertederos ilegales de residuos, enseres y restos de obras en la
ciudad de València, todos ellos focos de insalubridad, como consecuencia de comportamientos
incívicos de la población, el Concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- En la actualidad, ¿cuál es el número de vertederos ilegales identificados en la ciudad?
Solicitamos se nos remita una relación indicando la ubicación de los mismos.

2.- ¿Cuántos vertederos ilegales se han clausurado en el año 2020 y en el presente año
2021?

3.- ¿Qué medidas está implantando el Servicio de Gestión de Residuos Urbanos y
Limpieza para evitar esta continua presencia de vertederos ilegales?
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4.- ¿Está realizando el Ayuntamiento campañas de concienciación ciudadana, en
colaboración con las Asociaciones Vecinales, tendentes a la utilización de los ecoparques
móviles municipales?

5.- ¿Cuántas sanciones se han impuesto a lo largo de 2020 por depositar residuos en los
vertederos ilegales identificados en la ciudad? ¿Y en 2021?

6.- ¿Cuántas denuncias se han registrado por la existencia de vertederos ilegales en el
presente ejercicio?

7.- ¿Qué presupuesto destina el Servicio Municipal, en el presente ejercicio, para los
trabajos de retirada y limpieza de estos vertederos ilegales? ¿Cuánto se destinó en 2020?"

RESPOSTA

Sr. Galiana, delegat de Control Administratiu

"5.- De conformitat amb els dades que consten en el sistema informàtic municipal, durant
l'exercici 2020 s'han tramitat, en esta matèria, dos expedients sancionadors, finalitzant tots dos
amb resolució sancionadora.

En el que portem d'exercici 2021 no s'ha procedit a tramitar cap expedient per depositar
residus en abocadors il·legals."

RESPOSTA

Sr. Cano, delegat de Policia Local

"Respecto a la existencia de vertederos ilegales de residuos, enseres y restos de obras en la
ciudad de València, todos ellos focos de insalubridad, como consecuencia de comportamientos
incívicos de la población, el Concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- En la actualidad, ¿cuál es el número de vertederos ilegales identificados en la ciudad?
Solicitamos se nos remita una relación indicando la ubicación de los mismos.

2.- ¿Cuántos vertederos ilegales se han clausurado en el año 2020 y en el presente año
2021?

3.- ¿Qué medidas está implantando el Servicio de Gestión de Residuos Urbanos y
Limpieza para evitar esta continua presencia de vertederos ilegales?

4.- ¿Está realizando el Ayuntamiento campañas de concienciación ciudadana, en
colaboración con las Asociaciones Vecinales, tendentes a la utilización de los ecoparques
móviles municipales?

5.- ¿Cuántas sanciones se han impuesto a lo largo de 2020 por depositar residuos en los
vertederos ilegales identificados en la ciudad? ¿Y en 2021?
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6.- ¿Cuántas denuncias se han registrado por la existencia de vertederos ilegales en el
presente ejercicio?

7.- ¿Qué presupuesto destina el Servicio Municipal, en el presente ejercicio, para los
trabajos de retirada y limpieza de estos vertederos ilegales? ¿Cuánto se destinó en 2020?

Respuesta pregunta 6:

La Policía Local de València realiza labores destinadas al control de estos lugares para
evitar los vertidos ilegales. Así por parte de la Unidad de Medio Ambiente se realizan de forma
discrecional funciones de vigilancia y control de zonas de vertido, informando en su caso al
servicio correspondiente de la Delegación de Residuos Urbanos y Limpieza del Espacio Público.

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1.- En la actualidad, ¿cuál es el número de vertederos ilegales identificados en la ciudad?
Solicitamos se nos remita una relación indicando la ubicación de los mismos.

2.- ¿Cuántos vertederos ilegales se han clausurado en el año 2020 y en el presente año
2021?

3.- ¿Qué medidas está implantando el Servicio de Gestión de Residuos Urbanos y
Limpieza para evitar esta continua presencia de vertederos ilegales?

Respostes a 1, 2 i 3:

Estes mateixes preguntes van ser formulades pel mateix regidor en la darrera sessió d’esta
mateixa comissió, celebrada el 17 de març de 2021. Es prega al regidor no duplique les seues
preguntes per tal de no sobrecarregar innecessàriament l’activitat administrativa dels servicis.

Respuestas a 1, 2 y 3:

Estas mismas preguntas fueron formuladas por el mismo concejal en la última sesión de
esta misma comisión, celebrada el 17 de marzo de 2021. Se ruega al concejal no duplique sus
preguntas a fin de no sobrecargar innecesariamente la actividad administrativa de los servicios. 

4.- ¿Está realizando el Ayuntamiento campañas de concienciación ciudadana, en
colaboración con las Asociaciones Vecinales, tendentes a la utilización de los ecoparques
móviles municipales?

Sí, en els mesos de març i abril s’han dut i estan duent-se a terme en concret les següents
campanyes:

- Mupis de viari.
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- Frisos i Canal EMTV als busos de l’EMT.

- Campanya als mitjans de comunicació: premsa escrita i digital i ràdio.

Sí, en los meses de marzo y abril se han llevado y están llevando a cabo en concreto las
siguientes campañas:

- Mupis de viario.

- Frisos y Canal EMTV als busos de la EMT.

- Campaña en los medios de comunicación: prensa escrita y digital y radio.

5.- ¿Cuántas sanciones se han impuesto a lo largo de 2020 por depositar residuos en los
vertederos ilegales identificados en la ciudad? ¿Y en 2021?

La imposició de multes i sancions per estes infraccions amb identificació dels infractors,
són competència de Policia Local seguits pel corresponent expedient del servici de procediment
sancionador.

La imposición de multas y sanciones por estas infracciones con identificación de los
infractores, son competencia de Policía Local seguidos por el correspondiente expediente del
Servicio de Procedimiento Sancionador. 

6.- ¿Cuántas denuncias se han registrado por la existencia de vertederos ilegales en el
presente ejercicio?

Durant el present exercici s'han registrat, per diversos Canals d'entrada, 17 denúncies per
abocadors irregulars.

Durante el presente ejercicio se han registrado, por varios Canales de entrada, 17 denuncias
por vertederos irregulares. 

7.- ¿Qué presupuesto destina el Servicio Municipal, en el presente ejercicio, para los
trabajos de retirada y limpieza de estos vertederos ilegales? ¿Cuánto se destinó en 2020?

El pressupost econòmic previst per a la neteja i manteniment d'estos abocadors irregulars
és de 230.000 € a l’any en 2021.

L’any 2020 es va destinar esta mateixa quantitat.

El presupuesto económico previsto para la limpieza y mantenimiento de estos vertederos
irregulares es de 230.000 € al año en 2021.

En el año 2020 se destinó esta misma cantidad."
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18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a les "Inversions per a l'exercici 2021 de Jardins".

PREGUNTA

"En la Liquidación del presupuesto del pasado ejercicio 2020, se refleja una partida de
inversión para remodelación de jardines -FD310 17100 6190001- por importe de 132.815 € que
proviene del superávit del 2018, y que finalmente deberá destinarse a amortizar deuda. En base a
dicha partida el concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿A qué jardín y/o jardines de la ciudad se iba a destinar dicho importe?

2.- En su caso, ¿está previsto remodelar dicho jardín en el presente ejercicio?

3.- Respecto a las previsiones de construcción de nuevos jardines en el 2021. ¿Cuál es la
situación administrativa de los mismos en estos momentos? ¿A lo largo del presente año se ha
construido y puesto en servicio alguno de los nuevos jardines programados?

4.- Respecto a las previsiones de remodelación de jardines en el 2021. ¿Cuál es la situación
administrativa de los mismos en estos momentos? ¿A lo largo del presente año ha finalizado la
remodelación de alguno de los jardines previstos?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible I Renaturalització de la Ciutat

"1-. ¿A qué jardín y/o jardines de la ciudad se iba a destinar dicho importe?

Correspon a la proposta participativa DECIDIMVLC18 "Redacció Projecte Enjardinament
C/ Ramón De Campoamor, Xalans i Josep D'orga". De la qual en 2020 es va redactar el projecte.

Corresponde a la propuesta participativa DECIDIMVLC18 "Redacción Proyecto
Ajardinamiento C / Ramón De Campoamor, Jalance y José De orga". De la que en 2020 se
redactó el proyecto.

2.- En su caso, ¿está previsto remodelar dicho jardín en el presente ejercicio?

Sí.

3.- Respecto a las previsiones de construcción de nuevos jardines en el 2021. ¿Cuál es la
situación administrativa de los mismos en estos momentos? ¿A lo largo del presente año se ha
construido y puesto en servicio alguno de los nuevos jardines programados? 
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El servici de Jardineria Sostenible està tramitant enguany els següents jardins de nova
construcció:

El Servicio de Jardinería Sostenible está tramitando este año los siguientes jardines de
nueva construcción:

JARDÍ EXECUCIÓ PLA ESTAT

JARDÍ JOAN XXIII PERIODISTA GIL
SUMBIELA-PIGNATELLI 2021 DECIDIMVLC2018 EXECUCIÓ

NOU JARDÍ PENYAGOLOSA/AMADO
GRANELL(SOR GUILLERMINA) 2021 DECIDIMVLC2018 ADJUDICAT

NOVA FASE D'ENJARDINAMENT PARC C/ ADOR  
(II) (ADOR FIGUERETA) 2021 DECIDIMVLC2018 EN CONTRACTACIÓ

REDACCIÓ PROJECTESETAIGÜES- RODRIGO
PERTEGÁS-ILLES CANÀRIES 2021 DECIDIMVLC2018 PROJECTE APROVAT

REDACCIÓ PROJECTE SOLAR JESUÏTES 2021 INVERSIONS EN TRAMITACIÓ

FINALITZACIÇO PROJECTE PLAÇA
ENJARDINADA JOAN PAU II 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

ENJARDINAMENT SOLARS SANT MARCEL·LÍ
(CARRER SALVADOR PERLÉS) 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE ENJARDINAMENT SOLAR CARRER
MURTA 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

4.- Respecto a las previsiones de remodelación de jardines en el 2021 ¿Cuál es la situación
administrativa de los mismos en estos momentos? ¿A lo largo del presente año ha finalizado la
remodelación de alguno de los jardines previstos?

En el que respecta a l’OAM de Parcs i Jardins està desenvolupant-se enguany els següents
projectes de remodelació:

- Execució de la remodelació de la fase 1 del Parc de l’Oest (en execució i finalització
prevista per a enguany).

- Execució de la remodelació de la zona de jocs de Marxalenes (en execució i finalització
prevista per a enguany).

- La reforma de la zona d’accés al Gulliver està a punt de ser licitada després de quedar
deserta la primera licitació de la seua execució.

- La reforma del Parc Gulliver està en fase de projecte (finalització prevista per a enguany).

 Pel que fa al servici de Jardineria Sostenible, els següents són les remodelacions de jardins
de 2021:
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  En lo que respecta a la OAM de Parques y Jardines está desarrollándose este año los
siguientes proyectos de remodelación:

- Ejecución de la remodelación de la fase 1 del Parque del Oeste (en ejecución y
finalización prevista para este año).

- Ejecución de la remodelación de la zona de juegos de Marxalenes (en ejecución y
finalización prevista para este año).

- La reforma de la zona de acceso al Gulliver está a punto de ser licitada tras quedar
desierta la primera licitación de su ejecución.

- La reforma del Parque Gulliver está en fase de proyecto (finalización prevista para este
año).

 En cuanto al Servicio de Jardinería Sostenible, los siguientes son las remodelaciones de
jardines de 2021: 

JARDÍ EXECUCIÓ PLAN ESTAT

REMODELACIÓ. JARDÍ (PARC NATURAL) I
RENOVACIÓ. PARC INFANTIL MANUEL SIMÓ 2021 DECIDIMVLC2018 EXECUCIÓ

REDACCIÓ PROJECTE I ENJARDINAMENT C/
CAMPOAMOR-XALANS-JOSE D'ORGA 2021 DECIDIMVLC2018 PROJECTE APROVAT

REDACCIÓ PROJECTE INSTAL·LACIÓ I
ADEQUACIÓ ZONA GOSSOS I PIPICAN
BENIMACLET (C/ ALBOCÀSSER)

2021 DECIDIMVLC2018 PROJECTE APROVAT

REDACCIÓ PROJECTE. BANYS PÚBLICS ENRIQUE
GRANADOS 2021 DECIDIMVLC2018 EN REDACCIÓ

REDACCIÓ PROJECTE JARDINS EN REPÚBLICA I
COSTAD’ IVORI 2021 DECIDIMVLC2018 PROJECTE APROVAT

REMODELACIÓ INSTAL·LACIONS INFANTILS C/
HOSPITAL- PLAÇA VINATEA 2021 DECIDIMVLC2018 EN CONTRACTACIÓ

REDACCIÓ PROJECTE PÈRGOLA EN PARC DE
MALILLA 2021 DECIDIMVLC2018 EN EXECUCIÓ

REDACCIÓ PROJECTE PARC MANUEL GRANERO 2021 INVERSIONS EN EXECUCIÓ

REDACCIÓ PROJECTE I DIRECCIÓ FACULTATIVA
DE LA REMODELACIÓ DE LA PLAÇA DE LA MARE
DE DÉU DEL CASTELL

2021 EDUSI PROJECTE APROVAT

REMODELACIÓ JARDÍ DR. LLUCH 2021 EDUSI PENDENT

REMODELACIÓ JARDÍ FONT PODRIDA-DR. LLUCH 2021 EDUSI PENDENT

REMODELACIÓ JARDÍ PL. CALABUIG 2021 EDUSI ADJUDICAT
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PLANTACIÓ VALL BALLESTERA, GERMANS
FABRILO,ISAAC PERAL, SANTA ROSA I AVGDA.
BALEARS

2021 INVERSIONS EXECUCIÓ

PROJECTE   UNA VALÈNCIA MÉS VERDA II 2021 DECIDIMVLC2019 PROJECTE APROVAT

PLANTACIÓ D'ARBRAT AL CARRER TÚRIA 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE DE JARDÍ I ZONA D’ESBARJO
SALUDABLE PER A TOTES LE EDATS EN
ABASTOS

2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE D’AMPLIACIÓ PARC INFANTIL ANTIC
MERCAT ABASTOS 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

ARBRAT EN AVGDA. MESTRE RODRIGO 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

RENOVACIÓ PLAÇA I PARC INFANTIL CENTRE
HISTÒRIC CAMPANAR (JARDÍ BENIFAIÓ) 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE    DE REMODELACIÓ PARC DE NINO
BRAVO CARRERS LÉRIDA, SAGUNT I PEPITA
(JARDÍ C LÉRIDA)

2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE DE MILLORA PLAÇA POLO BERNABÉ 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PLANTACIÓ ARBRES D'OMBRA AVGDA. CID
FRONT POLICIA LOCAL (PARES) 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE D’AMPLIACIÓ ZONA DE JOCS EN PARC
ENRIQUE GRANADOS 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

REMODELACIÓ PARC INFANTIL ANTIGA ESTACIÓ
FEVE GIORGETA-URUGUAY C (ANTIGA
ESTACIONETA JESÚS)

2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

REMODELACIÓ VORERA CARRER ABEN
AL-ABBAR 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

ADEQUACIÓ ENTORN JARDÍ AL COSTAT DEL
XALET D’ABEN AL-ABBAR 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

ACONDICIONAMENT ACCÉS METRO
MARÍTIM-SERRERIA 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE DE REFORMA I ADEQUAR EL PARC DE
RODRÍGUEZ DE CEPEDA AMB MANUEL CANDELA2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE DE NOUS GRONXADORS AL JARDÍ DE
LA PLAÇA DEL CEDRE 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

BENIMACLET MÉS VERD. RENATURALIZACIÓ
CARRER CALLE MURTA 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

CLOS DE LA ZONA DEL PARC INFANTIL
ALQUERIES BENICALAP 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT

PROJECTE REMODELACIÓ PARC INFANTIL
CARRER ASPIROZ (JARDÍ SENENT IBAÑEZ 2021 DECIDIMVLC2020 PENDENT
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19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Residus sòlids".

PREGUNTA

"En la actualidad y ante las numerosas quejas presentadas por la falta de limpieza en la
ciudad, el concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿Cuál es la frecuencia de barrido en las diferentes zonas de la ciudad?

2.- ¿Cuál es la frecuencia de baldeo en las diferentes zonas de la ciudad?

3.- ¿Cuál es la frecuencia de recogida de residuos en las diferentes zonas de la ciudad?

4.- ¿Está previsto realizar a lo largo del presente año alguna modificación tanto en la
frecuencia, como en la ejecución de tareas de la prestación de alguno de estos servicios
municipales?

5.- En caso afirmativo, ¿de qué modificaciones se trata?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1.- ¿Cuál es la frecuencia de barrido en las diferentes zonas de la ciudad? 

La freqüència d’agranada manual realitzada per operari/a dotat de carro porta poals,
guants, equips de protecció individual, eines i bosses de tots els carrers és de 6 vegades a la
setmana, els dies laborables de dilluns a dissabte.

Les zones de la ciutat amb major intensitat d'ús ciutadà i flux de persones com Ciutat Vella
i zones comercials i de restauració públiques tenen un servici de repàs a les vesprades i una
freqüència de 7 vegades cada setmana, és a dir, tots els dies de la setmana, inclosos diumenges i
festius.

L'operació d’agranada mecànica realitzada per operari/a conductor/a de màquina
d'aspiració amb raspalls i tremuja de recollida de residus de les zones en les quals es pot aplicar
té un període de repetició en una mateixa zona d'una setmana, és a dir, la freqüència una vegada
cada setmana.

La frecuencia de barrido manual realizada por operario / a dotado de carro lleva cubos,
guantes, equipos de protección individual, herramientas y bolsas de todas las calles es de 6 veces
a la semana, los días laborables de lunes a sábado.
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Las zonas de la ciudad con mayor intensidad de uso ciudadano y flujo de personas como
Ciutat Vella y zonas comerciales y de restauración públicas tienen un servicio de repaso por las
tardes y una frecuencia de 7 veces cada semana, es decir, todos los días de la semana, incluidos
domingos y festivos.

La operación de barrido mecánica realizada por operario / a conductor / a de máquina de
aspiración con cepillos y tolva de recogida de residuos de las zonas en las que se puede aplicar
tiene un periodo de repetición en una misma zona de una semana , es decir, la frecuencia una vez
cada semana.

2.- ¿Cuál es la frecuencia de baldeo en las diferentes zonas de la ciudad?

Durant el primer trimestre de 2021 s’ha netejat amb aigua amb període entre actuacions de
15 dies. En la actualitat, està realitzant-se amb període entre actuacions de 21 dies, i es preveu
incrementar en funció de necessitats de neteja de substàncies meloses de flors, fruites i insectes
dels arbres com xicarandes o altres, així com majors necessitats en estiu.

Durante el primer trimestre de 2021 se ha limpiado con agua con periodo entre actuaciones
de 15 días. En la actualidad, está realizándose con periodo entre actuaciones de 21 días, y se
prevé incrementar en función de necesidades de limpieza de sustancias melosas de flores, frutas e
insectos de los árboles como xicaranda u otros, así como mayores necesidades en verano.

3.- ¿Cuál es la frecuencia de recogida de residuos en las diferentes zonas de la ciudad?

Les fraccions de residus selectius d'envasos, paper-cartó i residus orgànics s'arrepleguen
tres vegades a la setmana en horari diürn (torns matí i vesprada).

La fracció resta de residus (contenidor gris) s'arreplega 6 vegades a la setmana en torns de
nit i matí. Els contenidors de resta amb major producció els caps de setmana s'arrepleguen els set
dies de la setmana.

Las fracciones de residuos selectivos de envases, papel-cartón y residuos orgánicos se
recogen tres veces a la semana en horario diurno (turnos mañana y tarde).

La fracción resto de residuos (contenedor gris) recoge 6 veces a la semana en turnos de
noche y mañana. Los contenedores de resto con mayor producción los fines de semana se
recogen los siete días de la semana.

4.- ¿Está previsto realizar a lo largo del presente año alguna modificación tanto en la
frecuencia, como en la ejecución de tareas de la prestación de alguno de estos servicios
municipales?

Sí.

5.- En caso afirmativo, ¿de qué modificaciones se trata?

Les expressades en el punt 2 i les que es consideren necessàries per al bon funcionament
del servici.
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Las expresadas en el punto 2 y las que se consideran necesarias para el buen
funcionamiento del servicio."

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relativas a "L'estació d'Energia Hidràulica".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Se encuentra actualmente en funcionamiento la Estación de Energía Hidráulica
impulsada por el Servicio del Ciclo Integral del Agua y generada a partir de la red arterial de
agua de la ciudad?

2.- En su caso, ¿desde qué fecha se está vertiendo energía eléctrica a la red desde dicha
instalación? Y, ¿cuál es el precio que se obtiene por suministrar a la red dicha energía? O, en su
caso, ¿qué ahorros se están obteniendo o se prevén obtener en instalaciones municipales por el
consumo de energía eléctrica proveniente de esta estación?

3.- ¿Dónde se ubica y qué potencia   estimada dispone esta estación de energía limpia?
Asimismo, ¿cuánta energía eléctrica puede suministrar a la red diariamente?

4.- ¿Existen alguna estación similar en España?

5.- ¿Qué inversión municipal ha supuesto esta Estación? En caso contrario, ¿ quién
financia la misma?"

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Sí. Se puso en funcionamiento el pasado 26 de marzo. Actualmente se encuentra en
funcionamiento, realizándose también tareas propias de ajuste y optimización.

2.-  En la actualidad, la energía generada por la turbina ya se está utilizando para
suministrar electricidad al punto de recarga de vehículos eléctricos ubicado en la Av. de Cortes
Valencianas. Se han realizado diversas pruebas de vertido a red, y en este sentido, habiendo
realizado ya todos los trámites necesarios, se está a la espera de la confirmación por parte de la
Distribuidora para cerrar el contrato que permita obtener una compensación económica por dicho
vertido. De este modo se ha estimado un ahorro anual de 10.000 euros proveniente de esta
estación.
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3.- Está ubicada en Av. Cortes Valencianas 39-41 a la altura del cruce con la c/ Canal de
Navarrés. La turbina instalada puede generar hasta un máximo de 27 KW. Se prevé generar en
torno a 300 kwh al día, siempre dependiendo de la demanda de caudal y la regulación de
presiones que requiere la red abastecimiento en cada momento que es prioritaria.

4.- La alta capacidad de generación eléctrica de la turbina (hasta 27 KW), la ubicación de
la misma directamente en una red de abastecimiento de agua potable, y que además de la función
de generación de energía eléctrica realice funciones de regulación de la red de agua dependiendo
de la demanda mediante un potente proceso de automatización, hacen de la citada instalación una
estación de la que no se tenga constancia que existan estaciones similares en España.

5.- El coste del equipamiento ha sido de 60.000 €."

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Depuradora Perellonet".

PREGUNTA

"La concejalía del Ciclo Integral del Agua ha anunciado la inversión de 125.000.-€ en la
mejora de la estación depuradora de aguas residuales de El Perellonet, es por lo que el Concejal
que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- Hasta la fecha, ¿cómo se gestionaba y adaptaba las instalaciones de la estación
depuradora con el incremento de población que se produce en la época estival?

2.- Aproximadamente, ¿cuál es el coste económico que se ahorrará con la puesta en marcha
de la nueva instalación?

3.- ¿Qué beneficios económicos se obtienen con la mejora de la calidad del fango como
subproducto para ser utilizados como abono para la agricultura?

4.- Y, en su caso, ¿cuál es el incremento del beneficio que se obtendrá con el nuevo
tratamiento respecto al producto que se obtenía con anterioridad a la inversión realizada?

5.- ¿Con cargo a qué partida del presupuesto municipal se ha realizado la inversión? Y, en
su caso, ¿qué empresa externa ha realizado los trabajos de instalación del nuevo espesador
dinámico de la planta y el aumento de la capacidad de almacenamiento de la planta?"

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua
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"1.- La planta funcionaba con un espesador estático de fangos de 40m  de capacidad. En3

temporada alta, el fango decantado llevaba mayor cantidad de agua por el poco tiempo de secado.

2.- Se reducirá la energía asociada al proceso de secado de fangos, y en el transporte de los
mismos.

3.- Los fangos de la planta se gestionan por un gestor autorizado.

4.-  Se obtiene un fango más homogeneizado, con menos concentración de agua lo que
redundará en menor funcionamiento de la centrífuga que produce el secado de fangos con el
consiguiente ahorro energético.

5.-  La inversión se ha realizado a cargo de la partida presupuestaria 2020 FU
290/16000/63900.

La empresa adjudicataria ha sido SANEAMIENTO VALENCIA UTE."

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Llobet Vilarrasa, del Grupo Municipal Popular, relatives
als "Punts de recàrrega elèctrica de vehicles".

PREGUNTA

"Acerca del asunto de referencia, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Cuántos puntos de recarga eléctrica para vehículos existen, en estos momentos, en
nuestra ciudad? Solicitamos se nos facilite una relación de los mismos indicando su ubicación.

2.- ¿Cuántos de estos puntos se han instalado a lo largo del pasado año? Y, ¿a lo largo del
2021?

3.- ¿Cuántos nuevos puntos de recarga tiene previsto, el equipo de gobierno, instalar a lo
largo del presente año?

4.- ¿Cuál será la ubicación de los mismos?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Quants punts de recàrrega elèctrica per a vehicles existeixen, en aquests moments, a la
nostra ciutat? Sol·licitem que se'ns facilite una relació dels mateixos indicant la seua ubicació.

2.- Quants d'aquests punts s'han instal·lat al llarg del passat any? I al llarg del 2021?
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3.- Quants nous punts de recàrrega té previst, l'equip de govern, instal·lar al llarg del
present any?

4.- Quina serà la ubicació  d'aquests?

No correspon a aquesta Comissió. 

Presentar la pregunta a la Comissió de Gestió de Recursos, Administració Electrònica,
Personal i Control Administratiu."

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular, relatives a
la "Transició Energètica".

PREGUNTA

"Para determinar la Hoja de Ruta para la Transición Energética de la ciudad de València,
en el seno del Ayuntamiento, se ha constituido una Mesa "formada por 18 entidades
representativas de la sociedad civil, el sector privado, académico, administración y divulgación",
tal y como se informó a este grupo municipal a través de una pregunta formulada ante la pasada
Comisión de Ecología Urbana. Por este motivo, la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Cuáles son las 18 entidades que componen la Mesa para la Transición Energética?
Solicitamos se nos facilite una relación detallada indicando el nombre de dichas entidades.

2.- En la misma respuesta se nos informó que "se han seleccionado 6 proyectos
demostrativos de la transición energética en la ciudad". ¿De qué proyectos se trata? Solicitamos
se nos indique en qué consisten los proyectos seleccionados.

3.- ¿Cuándo estima el gobierno municipal que podremos disponer de la Hoja de Ruta para
la Transición Energética de la ciudad de València?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"Per a determinar el Full de ruta per a la Transició Energètica de la ciutat de València, en
el si de l’Ajuntament, s'ha constituït una Mesa "formada per 18 entitats representatives de la
societat civil, el sector privat, acadèmic, administració i divulgació", tal com es va informar
aquest grup municipal a través d'una pregunta formulada davant la passada Comissió d'Ecologia
Urbana. Per aquest motiu, la regidora que subscriu formula les següents preguntes:

1.- Quines són les 18 entitats que componen la Mesa per a la Transició Energètica?

Sol·licitem que se'ns facilite una relació detallada indicant el nom d'aquestes entitats.
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1.  

2.  

3.  

Institució

1 Fundació València Clima i Energia

2 Ajuntament 

3 Direcció General Canvi Climàtic, d’Energia, Transició Ecològica

4 Diputació de València

5 Red Connecta Energía_Las Naves

6 IVE

7 IVACE Energia

8 Càtedra Transició Energètica UPV

9 ITE

10 AVAESEN

11 ASELEC

12 Iberdrola distribució (I-DE)

13 Aeioluz

14 Som Energia València

15 Ecologista en Acció País Valencià

16 FAAVV

17 Col·legi Enginyers Industrials

18 Col·legi d’Administradors Finques

19 Associació Periodistes Ambientals

2.- En la mateixa resposta se'ns va informar que "s'han seleccionat 6 projectes demostratius
de la transició energètica a la ciutat" De quins projectes es tracta?

Sol·licitem que se'ns indique en què consisteixen els projectes seleccionats.

El 6 projectes definits pel Grup de Treball de la Transició Energètica (GTTE) són els
següents:

Comunitats energètiques de barri.

Projecte 50/50 als col·legis.

Districtes energèticament neutrals.
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4.  

5.  

6.  

Renovació energètica dels edificis.

Desplegar Oficines de l’energia per diferents districtes de la ciutat.

Llançament d'una campanya massiva de cultura energètica per la ciutat.

3.- Quan estima el govern municipal que podrem disposar del Full de ruta per a la
Transició Energètica de la ciutat de València?

Es considera que es tindrà una primera versió d'aqueix full de ruta complet a la fi d'aquest
any 2021."

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular, relatives a
les "Energies renovables".

PREGUNTA

"Acerca de los proyectos que piensa impulsar el gobierno municipal con el objetivo de
promover el uso de energías renovables en la ciudad de València, la concejal que suscribe
formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Qué proyectos piensa impulsar el gobierno municipal para cumplir con este objetivo?

2.- ¿Con qué presupuesto cuenta la delegación para fomentar el uso de energías renovables
en la ciudad?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"Sobre els projectes que pensa impulsar el govern municipal amb l'objectiu de promoure
l'ús d'energies renovables a la ciutat de València, la regidora que subscriu formula les següents
preguntes:

1.- Quins projectes pensa impulsar el govern municipal per a complir amb aquest objectiu?

1) Projecte participatiu DECIDIM amb propostes de captació solar.

2) Projecte WEC, Wave Energy Converter, amb dispositiu que aprofite l’energia de les
ones de la mar. Aquest projecte forma part del projecte H2020 MAtchUP.

3) Adquisició i instal·lació de plaques fotovoltaiques en diversos edificis municipals.

2.- Amb quin pressupost compta la delegació per a fomentar l'ús d'energies renovables a la
ciutat?
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El pressupost total dels projectes ascendeix a 4,3 milions d'euros."

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular, relatives als
"Projectes "Arbres Solars i Samboris Energètics".

PREGUNTA

"Acerca de los proyectos de referencia, que contemplan la ejecución de 4 instalaciones
fotovoltaicas, en los barrios de El Cabanyal, Exposición, Malilla y Patraix, fruto de procesos
participativos de inversión en barrios, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se van a ejecutar los mismos a lo largo del presente año?

2.- ¿Ha pensado el gobierno municipal extender la instalación de energía fotovoltaica a
otros barrios de la ciudad?

3.- En caso afirmativo, ¿cuál será el criterio para elegir los barrios?

4.- En caso negativo, ¿por qué motivos?

5.- Además del presupuesto destinado a estos proyectos y que asciende a 340.414 €. ¿Con
qué presupuesto cuenta la delegación para fomentar el uso de energía fotovoltaica en la ciudad?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"Sobre els projectes de referència, que contemplen l'execució de 4 instal·lacions
fotovoltaiques, en els barris del Cabanyal, Exposició, Malilla i Patraix, fruit de processos
participatius d'inversió en barris, la regidora que subscriu formula les següents preguntes:

1.- S'executaran els mateixos al llarg del present any?

S’està procedint amb els tràmits respectius per a dur a terme l'execució d'aquestes
instal·lacions.

2.- Ha pensat el govern municipal estendre la instal·lació d'energia fotovoltaica a altres
barris de la ciutat?

3.- En cas afirmatiu, Quin serà el criteri per a triar els barris?

4.- En cas negatiu, Per quins motius?

(Resposta a les preguntes 2, 3 i 4)
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En 2020 es varen dur a terme instal·lacions solar en diferents Pobles de València, Carpera,
El Palmar i La Torre. En 2021 hi ha diversos projectes en marxa referent a la instal·lació
d'energia fotovoltaica a la ciutat de València i Pobles. 

S'està tramitant la instal·lació de captació solar en diferents punts, distribuits per tota la
ciutat.

5.- A més del pressupost destinat a aquests projectes i que ascendeix a 340.414 €, Amb
quin pressupost compta la delegació per a fomentar l'ús d'energia fotovoltaica a la ciutat?

S'està pendent de la modificació pressupostària que es presentarà al Ple per a noves
inversions."

26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2021-000036-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular, relatives
al "Benestar Animal".

PREGUNTA

"En relación con el asunto de referencia, la concejal que suscribe, presenta la siguiente
pregunta:

¿Por qué a pesar de los cerca de 75.000 € gastados y una vez hecho el parque de
socialización canina en la Calle Músico Ginés, se encuentra cerrado y con el acceso prohibido a
los perros?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible y Renaturalització de la Ciutat

"¿Por qué a pesar de los cerca de 75.000€ gastados y una vez hecho el parque de
socialización canina en la Calle Músico Ginés, se encuentra cerrado y con el acceso prohibido a
los perros?

Una vegada contractada l’obra per a l’execució d’un espai de socialització canina al carrer
del Músic Ginés, des de l’Associació Veïnal es va demanar el canvi d’ús, habilitant una zona
infantil. Es va executar l’obra contractada, deixant sense posar les portes per evitar que s’utilitzés
com a zona de socialització canina.

Actualment, està aprovat el projecte d’instal·lació d’una zona de jocs infantils; projecte que
va rebre el vistiplau de l’entitat veïnal. En el moment de disposar de l’assignació pressupostària
corresponent, s’hi executarà.
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Una vez contratada la obra para la ejecución de un espacio de socialización canina en la
calle Músico Ginés, desde la Asociación Vecinal se pidió el cambio de uso, habilitando una zona
infantil. Se ejecutó la obra contratada, dejando sin poner las puertas para evitar que se utilizara
como zona de socialización canina.

Actualmente, está aprobado el proyecto de instalación de una zona de juegos infantiles;
proyecto que recibió el visto bueno de la entidad vecinal. En el momento de disponer de la
asignación presupuestaria correspondiente, se ejecutará."

27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000110-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 2. Espai públic i urbanisme. Mesura 13. Garantir una adequada
neteja i desinfecció de l'espai públic".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Qué proyectos de compostaje urbano se han realizado desde la aprobación del
Acuerdo?

2.- ¿Durante este año se ha implantado un sistema de detección inteligente de la carga de
contenedores?

3.- En caso afirmativo, ¿cómo se está implementado? ¿Cuántos contenedores y en qué
zonas se han instalado durante estos 12 meses?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1-. ¿Qué proyectos de compostaje urbano se han realizado desde la aprobación del
Acuerdo?

Des de juliol de 2020, s’han instal·lat compostadors mòbils de 400 litres de capacitat als
següents centres educatius i horts urbans:

Desde julio de 2020, se han instalado compostadores móviles de 400 litros de capacidad en
los siguientes centros educativos y huertos urbanos:



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

0
Jc

 P
o
rm

 t
G

8
A
 R

A
R
P
 I

eZ
E
 H

G
A
6
 v

2
4
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 20/05/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 21/05/2021 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 D'ABRIL DE 2021 65

CEIP L'Amistat

Horts urbans El Grau

Col·legi Municipal Benimaclet

Cabanyal Horta

Col·legi Santiago Apóstol

2-. ¿Durante este año se ha implantado un sistema de detección inteligente de la carga de
contenedores?

No.

3-. En caso afirmativo, ¿cómo se está implementado? ¿Cuántos contenedores y en qué
zonas se han instalado durante estos 12 meses?

No procedix.

No procede."

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000110-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a les
"Mesures per a millorar la neteja en districtes de València".

PREGUNTA

"En el barómetro municipal de diciembre de 2019 los vecinos indicaron que la suciedad era
el problema más grave de la ciudad y también sus distritos.

Entre los distritos más afectados y que superaban el 25% estaban l´Eixample, Extramurs, el
Pla del Real, Quatre Carreres, Camins al Grau, Rascanya y Benicalap.

PREGUNTAS

1) ¿Qué medidas ha tomado después de un año el servicio en cada uno de esos distritos
mejorar la limpieza de las calles?

2) ¿Se han aumentado las inspecciones en dichos distritos? Indique el resultado de los
trabajos de inspección durante 2020 y 2021."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic
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"1) ¿Qué medidas ha tomado después de un año el servicio en cada uno de esos distritos
mejorar la limpieza de las calles?

S’ha netejat amb aigua a pressió durant el tres primers mesos de 2021 amb període entre
actuacions de 15 dies, el que suposa un augment del 100% respecte al primer trimestre dels 2
anys anteriors. De fet, el nombre de queixes per falta d’este servici s’ha reduït dràsticament.

 Se ha limpiado con agua a presión durante los tres primeros meses de 2021 con período
entre actuaciones de 15 días, lo que supone un aumento del 100% respecto al primer trimestre de
los 2 años anteriores. De hecho, el número de quejas por falta de este servicio se ha reducido
drásticamente.

2) ¿Se han aumentado las inspecciones en dichos distritos? Indique el resultado de los
trabajos de inspección durante 2020 y 2021.

Les mesures destinades a millorar la neteja d’esta delegació no són l’augment de les
inspeccions, sinó desenvolupar campanyes d’educació ambiental i conscienciació ciutadana, en
concret, s’han dut a terme 2 campanyes, "Telefona al 010 per a la recollida de mobles i objectes”
i “Informació sobre els Ecoparcs mòbils i el seu ús".

Els diversos indicadors de l’estat de neteja de l’espai públic del barris dels districtes
l´Eixample, Extramurs, el Pla del Real, Quatre Carreres, Camins al Grau, Rascanya i Benicalap,
indiquen una tendència a millorar en alguns aspectes com les operacions de neteja amb aigua, i
les quantitats d’excrements de gossos, per exemple.

No obstant cal tindre en compte que els primers quadrimestres dels anys 2020 i 2021 han
sigut molt diferents pel que fa a la utilització i esplai de la ciutadania de tot l’espai públic de la
ciutat. La neteja de zones de “botellot” al contrari va ser un aspecte més negatiu en 2020 que en
2021.

Cal assenyalar també que, segons l’últim Infobaròmetre municipal la neteja té una
valoració global a la ciutat d’un 6’5 el que indica una aprovació més que evident del veïnat de la
ciutat sobre este servici públic. Açò ens anima a fer més esforços per millorar el rendiment i la
organització de tots els treballs i operacions programades i contractades als efectes, i també ens
indica que cal millorar en la comunicació i informació per a que hi haja més col·laboració
ciutadana en embrutar l’espai públic el menys possible, fent bon ús de papereres, contenidors, i
ecoparcs mòbils i fixos, així com fer una separació en origen de totes les fraccions dels residus
per als que este Ajuntament disposa de sistemes de recollida selectius. 

Las medidas destinadas a mejorar la limpieza de esta delegación no son el aumento de las
inspecciones, sino desarrollar campañas de educación ambiental y concienciación ciudadana, en
concreto, se han llevado a cabo 2 campañas, "Llama al 010 para la recogida de muebles y
objetos" e "Información sobre los Ecoparques móviles y su uso".

Los diversos indicadores del estado de limpieza del espacio público de los barrios de los
distritos el Eixample, Extramurs, el Pla del Real, Quatre Carreres, Camins al Grau, Rascanya y
Benicalap, indican una tendencia a mejorar en algunos aspectos como las operaciones de
limpieza con agua, y las cantidades de excrementos de perros, por ejemplo.
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No obstante hay que tener en cuenta que los primeros cuatrimestres de los años 2020 y
2021 han sido muy diferentes en cuanto a la utilización y esparcimiento de la ciudadanía de todo
el espacio público de la ciudad. La limpieza de zonas de "botellón" al contrario fue un aspecto
más negativo en 2020 que en 2021.

Cabe señalar también que, según el último Infobarómetro municipal la limpieza tiene una
valoración global en la ciudad de un 6'5 lo que indica una aprobación más que evidente del
vecindario de la ciudad sobre este servicio público. Esto nos anima a hacer más esfuerzos para
mejorar el rendimiento y la organización de todos los trabajos y operaciones programadas y
contratadas a los efectos, y también nos indica que hay que mejorar en la comunicación e
información para que haya más colaboración ciudadana en ensuciar el espacio público lo menos
posible, haciendo buen uso de papeleras, contenedores, y ecoparques móviles y fijos, así como
hacer una separación en origen de todas las fracciones de los residuos para los que este
Ayuntamiento dispone de sistemas de recogida selectivos."

29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 1: Ciutadans i salut. Mesura 7. Educació ecològica i ambiental".

PREGUNTA 

"PREGUNTAS

1.- ¿Se ha implementado de un sistema de educación ambiental?

2.- En caso afirmativo, ¿cuándo se ha realizado y en qué consiste?

3.- ¿Se tiene previsto o se han creado los Consejos de Medio Ambiente en la Juntas
Municipales?

4.- En caso afirmativo, ¿cuándo se ha constituido y cuáles son sus funciones?".

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climática i Transició Energètica

"1.- S'ha implementat un sistema d'educació ambiental?

Dins de les accions municipals de lluita enfront del canvi climàtic, promoció de la transició
energètica i protecció i regeneració d'espais verds, està l'educació, conscienciació i formació de la
ciutadania a través dels seus equipaments d'atenció, el llançament de campanyes de comunicació
en suports publicitaris propis, accions i esdeveniments de sensibilització i participació ciutadana
que es desenvolupen transversalment per tots els Serveis i entitats dependents amb competència
en la matèria.
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2.- En cas afirmatiu, Quan s'ha realitzat i en què consisteix?

La gran majoria de les accions es desenvolupen en paral·lel i d'una forma continuada en el
temps, a excepció dels esdeveniments de caràcter puntual com València Canvia pel Clima la
pròxima sessió del qual es desenvoluparà a primers de juny i les activitats docents en col·legis,
instituts i universitats que òbviament es vinculen al calendari escolar.

3.- Es té previst o s'han creat els Consells de Medi Ambient en la Juntes Municipals?

4.- En cas afirmatiu, Quan s'ha constituït i quines són les seues funcions?

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic

"1.- ¿Se ha implementado de un sistema de educación ambiental? 

S’està en estos moments treballant en el Pla d’Educació Ambiental respecte a la recollida
de residus i la neteja de l’espai urbà.

Se está en estos momentos trabajando en el Plan de Educación Ambiental respecto a la
recogida de residuos y la limpieza del espacio urbano. 

2.- En caso afirmativo, ¿cuándo se ha realizado y en qué consiste?

S’han realitzat les següents campanyes als Mupis de viari, frisos i Canal EMTV als
autobusos de l’EMT i als mitjans de comunicació (digital, premsa escrita i ràdio):

- Telefona al 010 per a la recollida de mobles i objectes.

- Foment de l’ús dels ecoparcs mòbils (executant-se en estos moments).

Se han realizado las siguientes campañas los Mupis de viario, en frisos y Canal EMTV los
autobuses de la EMT y los medios de comunicación (digital, prensa escrita y radio): 

- Llama al 010 para la recogida de muebles y objetos.

- Fomento del uso de los ecoparques móviles (ejecutándose en estos momentos). 

3.- ¿Se tiene previsto o se han creado los Consejos de Medio Ambiente en la
Juntas Municipales? 

Està valorant-se plantejar esta qüestió i la fòrmula per a desenvolupar-la adequadament
però en tot cas, haurà de redigir la pregunta a la comissió pertinent que gestiona les Juntes de
Districte. 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

0
Jc

 P
o
rm

 t
G

8
A
 R

A
R
P
 I

eZ
E
 H

G
A
6
 v

2
4
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 20/05/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 21/05/2021 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 D'ABRIL DE 2021 69

Está valorándose plantear esta cuestión y la fórmula para desarrollar adecuadamente pero
en todo caso, deberá redactar la pregunta a la comisión pertinente que gestiona las Juntas de
Distrito.

4.- En caso afirmativo, ¿cuándo se ha constituido y cuáles son sus funciones?

No procedix.

No procede."

30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 1. Ciutadans i salut. Mesura 8. Qualitat de l'Aire".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Se ha incrementado el número de puntos con estaciones de control del calidad del aire
desde la aprobación del Acuerdo?

2.- En caso afirmativo, indique la cantidad, cuándo se instalaron y dónde se han situado."

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Qualitat Acustica i de l'Aire

"1) ¿Se ha incrementado el número de puntos con estaciones de control de la calidad del
aire desde la aprobación del Acuerdo?

Sí.

2) En caso afirmativo, indique la cantidad, cuándo se instalaron y dónde se han situado.

Se ha ubicado una nueva estación de control en una pequeña zona ajardinada situada en la
confluencia de la calle Remonta con la calle Progreso, dentro del barrio del
Cabanyal-Canyamelar-Cap de França. La cabina se colocó en fecha 1 febrero de 2021."

31 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Trencament de l'emissari submarí de Vera".
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PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Se ha controlado por parte del Ayuntamiento de València la calidad de las aguas de
mar desde que se conoció la rotura del emisario submarino de Vera?

2.- ¿Tiene conocimiento de que otro organismo oficial esté realizando análisis en la zona?

3.- En caso afirmativo a alguna de las dos preguntas adjunte todos los análisis de calidad
de las aguas realizados a las aguas de mar cercanas a las zonas de baño de la Playas del Sur desde
que se tuvo conocimiento de la rotura del emisario submarino hasta la actualidad.

4.- ¿En qué estado se encuentran las obras de reparación?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- ¿Se ha controlado por parte del Ayuntamiento de València la calidad de las aguas de
mar desde que se conoció la rotura del emisario submarino de Vera?

Se realizó toma de muestra de agua de mar en las inmediaciones del emisario el día 15 de
marzo en los siguientes puntos:

a) Zona de baño frente restaurante alegría de la Huerta. Coordenadas: 39°28'46.5"N
0°19'22.3"W

b) Zona de baño frente bibliomar Malva-rosa. Coordenadas: 39°28'51.6"N 0°19'22.8"W

En ambos casos las muestras no detectaron niveles anormales de indicadores de aguas
residuales por lo que no se tomaron más muestras en días posteriores.

2.- ¿Tiene conocimiento de que otro organismo oficial esté realizando análisis en la zona?

No.

3.- En caso afirmativo a alguna de las dos preguntas adjunte todos los análisis de calidad
de las aguas realizados a las aguas de mar cercanas a las zonas de baño de la Playas del Sur desde
que se tuvo conocimiento de la rotura del emisario submarino hasta la actualidad.

Se adjuntan informes de laboratorio:

a) 2100345.pdf.zsig.pdf
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##ANEXO-1769912##
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIÓ - SECC. D'ANALISIS MICROBIOLOGIQUES BEATRIZ SAEZ VICENTE-ALMAZAN 16/03/2021 ACCVCA-120 951023127636285466
CAP SECCIÓ - OFI.ACREDITACIO I COOR.ADMONS PUBLIQUES -
DIRECTORA TÉCNICA LABORATORI

ANA ROSARIO ANDREU SANJUAN 16/03/2021 ACCVCA-120 14202817597371270971
8618902304063094601

CAP SERVICI - SERV. PLATGES, QUALITAT ACÚSTICA I DE
L'AIRE

ANA VICIANO PASTOR 16/03/2021 ACCVCA-120 20589115453197804276
280458515226821266

Pág.  1 / 1"Laboratorio de ensayo acreditado por ENAC con acreditación Nº  802/LE1677".  Los ensayos, actividades, opiniones e
interpretaciones marcadas con * no están amparados por la acreditación de ENAC.

Núm.Boletín: 40645

Domicilio : AMADEO DE SABOYA, 11 PBJ

Acta: 
Tomada el : ZONA BAÑO DE MALVA-ROSA FRENTE REST.ALEGRIA

FUNCIONARIOS Nº 39303/70953

Nº Muestra: 
Registro muestra : 15/03/2021

Finalización análisis :

INFORMATIVO

2021-102Expediente :

2100345

*2100345*

Nombre Determinación Método

ANA VICIANO PASTOR

Vº Bº El Jefe de Servicio Jefe/s Sección/esDirector Técnico

VALENCIA,

ANÁLISIS MICROBIOLÓGICO (AM)

Escherichia coli (NMP-Colilert®-18)

Enterococos intestinales (NMP-Enterolert-E®)

Inicio análisis : 15/03/2021

02/21

Por :
En :

16/03/2021

16 de Marzo de 2021

BEATRIZ SÁEZ  (AM)            

42954Reg. salida :

Desc. Muestra  Aportada : Muestra líquida transparente con aspecto acuoso, contenida en botella de plástico de 250 mL. de capacidad,
identificada por el cliente con el Nº de Acta

15/03/2021

Resultado

     

<10    NMP/100 mL 

<10    NMP/100 mL 

ANA ANDREU SANJUÁN

T. Análisis :

INFORME DE RESULTADOS

     (AM) - Análisis Microbiológicos,   (AQ) -  Análisis Químicos.

Este informe no se puede reproducir parcialmente sin la aprobación por escrito de este laboratorio. INFORME DE ENSAYO  VALIDADO Y
GENERADO ELECTRÓNICAMENTE.

Este informe de ensayo sólo afecta a la muestra tal y como se recibió.

La incertidumbre asociada a los resultados acreditados (±U) corresponde a una incertidumbre expandida que da un nivel de confianza de
aproxmadamente al 95%. Cuando no se informe, y sea aplicable, estará a disposición del cliente.

   

AGUA DE MARMuestra de :

Peticionario : SERVICIO DE PLAYAS, CALIDAD ACUSTICA Y DEL AIRE

ISO 9308-2 : 2012

LMV-PE-MB-A-038

Datos de la muestra aportados por el cliente:

En el caso de muestras tomadas por el cliente, el laboratorio no se hace responsable del procedimiento de toma, ni de la información aportada,
transporte de la muestra o envases utilizados, excepto cuando los ha suministrado el laboratorio.
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b) 2100344.pdf.zsig.pdf
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##ANEXO-1769910##
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIÓ - SECC. D'ANALISIS MICROBIOLOGIQUES BEATRIZ SAEZ VICENTE-ALMAZAN 16/03/2021 ACCVCA-120 951023127636285466
CAP SECCIÓ - OFI.ACREDITACIO I COOR.ADMONS PUBLIQUES -
DIRECTORA TÉCNICA LABORATORI

ANA ROSARIO ANDREU SANJUAN 16/03/2021 ACCVCA-120 14202817597371270971
8618902304063094601

CAP SERVICI - SERV. PLATGES, QUALITAT ACÚSTICA I DE
L'AIRE

ANA VICIANO PASTOR 16/03/2021 ACCVCA-120 20589115453197804276
280458515226821266

Pág.  1 / 1"Laboratorio de ensayo acreditado por ENAC con acreditación Nº  802/LE1677".  Los ensayos, actividades, opiniones e
interpretaciones marcadas con * no están amparados por la acreditación de ENAC.

Núm.Boletín: 40644

Domicilio : AMADEO DE SABOYA, 11 PBJ

Acta: 
Tomada el : ZONA BAÑO DE MALVA-ROSA A LA ALTURA DE BIBLIOMAR

FUNCIONARIOS Nº 39303/70953

Nº Muestra: 
Registro muestra : 15/03/2021

Finalización análisis :

INFORMATIVO

2021-102Expediente :

2100344

*2100344*

Nombre Determinación Método

ANA VICIANO PASTOR

Vº Bº El Jefe de Servicio Jefe/s Sección/esDirector Técnico

VALENCIA,

ANÁLISIS MICROBIOLÓGICO (AM)

Escherichia coli (NMP-Colilert®-18)

Enterococos intestinales (NMP-Enterolert-E®)

Inicio análisis : 15/03/2021

01/21

Por :
En :

16/03/2021

16 de Marzo de 2021

BEATRIZ SÁEZ  (AM)            

42953Reg. salida :

Desc. Muestra  Aportada : Muestra líquida transparente con aspecto acuoso, contenida en botella de plástico de 250 mL. de capacidad,
identificada por el cliente con el Nº de Acta

15/03/2021

Resultado

     

10    NMP/100 mL 

<10    NMP/100 mL 

ANA ANDREU SANJUÁN

T. Análisis :

INFORME DE RESULTADOS

     (AM) - Análisis Microbiológicos,   (AQ) -  Análisis Químicos.

Este informe no se puede reproducir parcialmente sin la aprobación por escrito de este laboratorio. INFORME DE ENSAYO  VALIDADO Y
GENERADO ELECTRÓNICAMENTE.

Este informe de ensayo sólo afecta a la muestra tal y como se recibió.

La incertidumbre asociada a los resultados acreditados (±U) corresponde a una incertidumbre expandida que da un nivel de confianza de
aproxmadamente al 95%. Cuando no se informe, y sea aplicable, estará a disposición del cliente.

   

AGUA DE MARMuestra de :

Peticionario : SERVICIO DE PLAYAS, CALIDAD ACUSTICA Y DEL AIRE

ISO 9308-2 : 2012

LMV-PE-MB-A-038

Datos de la muestra aportados por el cliente:

En el caso de muestras tomadas por el cliente, el laboratorio no se hace responsable del procedimiento de toma, ni de la información aportada,
transporte de la muestra o envases utilizados, excepto cuando los ha suministrado el laboratorio.
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4.- ¿En qué estado se encuentran las obras de reparación?

La reparación del emisario es competencia del Servicio del Ciclo Integral del Agua."

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.-  Por el Ciclo Integral del Agua se viene controlando el efluente y aguas del mar a
través de la vigilancia ambiental.

2.- Desconocemos si ha realizado algún otro organismo seguimiento de las aguas.

3.- El emisario de Vera está localizado al norte de la ciudad.

4.- Según nos comunica EPSAR, con fecha 17/03/2021, ha encargado a empresa externa
(BECSA) la ejecución de la reparación. Las obras son competencia de EPSAR, por lo que esta
pregunta debería plantearse en el ámbito correspondiente."

32 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 2. Espai Públic i urbanisme. Mesura 11. Renaturalització urbana".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Qué pasos se han dado desde la aprobación del acuerdo para aumentar las plantaciones
arbustivas y herbáceas?

2.- Adjunte los siguientes documentos: Plan Verde y de la Biodiversidad de València y la
Estrategia de Arbolado Urbano y de Soluciones Basadas en la Naturaleza.

3.- ¿De qué forma se ha va a definir las normas de uso de las zonas verdes? ¿Se ha
comenzado a tramitar alguna normativa al respecto? En casi afirmativo indique la fecha y el
número de expediente."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Qué pasos se han dado desde la aprobación del acuerdo para aumentar las
plantaciones arbustivas y herbáceas?
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Des de l'aprovació de l'acord s'han rehabilitat i plantat més de 3.000 escocells en tota la
ciutat, la qual cosa ha permès la recuperació estratègica d'estos espais com a enclavaments de
revegetació d'espècies herbàcies i adventícies; a més, pròximament s'incorporaran més d'un miler
de nous escocells en la segona fase d' este mateix projecte que es vindran a sumar als anteriors.
D'altra banda, també s'ha estès esta pràctica de manteniment per a la naturalització a nombrosos
espais verds viaris i d'acompanyament residencial de la ciutat, afavorint-se l'aparició de vegetació
herbàcia i adventícia de particular interès per a l'increment de la biodiversitat. 

Desde la aprobación del acuerdo se han rehabilitado y plantado más de 3.000 alcorques en
toda la ciudad, lo que ha permitido la recuperación estratégica de estos espacios como enclaves
de revegetación de especies herbáceas y adventicias; además, próximamente se incorporarán más
de un millar de nuevos alcorques en la segunda fase de este mismo proyecto que se vendrán a
sumar a los anteriores. Por otra parte, también se ha entendido esta práctica de mantenimiento
para la naturalización a numerosos espacios verdes viarios y de acompañamiento residencial de
la ciudad, favoreciéndose la aparición de vegetación herbácea y adventicia de particular interés
para el incremento de la biodiversidad. 

2.- Adjunte los siguientes documentos: Plan Verde y de la Biodiversidad de València y la
Estrategia de Arbolado Urbano y de Soluciones Basadas en la Naturaleza.

Els 3 documents estan en fase de tramitació. En concret, el Pla Verd i de la Biodiversitat
està en fase de contractació. El Pla d' Arbrat es planteja com a planificació derivada del propi Pla
Verd i de la Biodiversitat i està prevista la seua licitació durant el present exercici. Quant a
l'Estratègia de Solucions Basades en la Naturalesa, la seua redacció constitueix un dels paquets
de treball del projecte Grow Green i està previst el seu desenvolupament durant el present
exercici 2021.

El regidor podrà consultar els 3 documents després de la seua aprovació formal, quan
siguen publicats.

Los 3 documentos están en fase de tramitación. En concreto, el Plan Verde y de la
Biodiversidad está en fase de contratación. El Plan de Arbolado se plantea como planificación
derivada del propio Plan Verde y de la Biodiversidad y está prevista su licitación durante el
presente ejercicio. En cuanto a la Estrategia de Soluciones Basadas en la Naturaleza, su redacción
constituye uno de los paquetes de trabajo del proyecto Grow Green y está previsto su desarrollo
durante el presente ejercicio 2021.

El concejal podrá consultar los 3 documentos después de su aprobación formal, cuando
sean publicados.

3.- ¿De qué forma se va a definir las normas de uso de las zonas verdes? ¿Se ha
comenzado a tramitar alguna normativa al respecto? En casi afirmativo indique la fecha y el
número de expediente.

Les normes d'ús de zones verdes venen actualment recollides en l'Ordenança Municipal de
Parcs i Jardins; no obstant això, està prevista la seua revisió i actualització durant el present
mandat i també serà objecte d’estudi al Pla Verd i de la Biodiversitat Urbana.
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Las normas de uso de zonas verdes vienen actualmente recogidas en la Ordenanza
Municipal de Parques y Jardines; sin embargo, está prevista su revisión y actualización durante el
presente mandato y también será objeto de estudio en el Plan Verde y de la Biodiversidad
Urbana."

33 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 4. Energia. Mesura 21. Programa d'estalvi i eficiència energètica".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Se tiene previsto o se está realizando el Plan de subvenciones para la rehabilitación
energética de edificios?

2.- En caso afirmativo, ¿en qué estado se encuentra este proyecto y cuántas subvenciones
se han otorgado a día de hoy?

3.- ¿En qué estado de ejecución se encuentra el proyecto 50/50? ¿Se ha ampliado respecto
a 2020?

4.- ¿Se tiene previsto o se ha desarrollado un pacto público-privado para la rehabilitación
energética? ¿Se está invirtiendo real en la rehabilitación energética en hogares, oficinas y
residencias?

5.- En caso afirmativo indicar los actores de dicho pacto, indicar la inversión y cuántos
hogares, oficinas y residencias se han beneficiado de las inversiones en rehabilitación
energética."

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Es té previst o s'està realitzant el Pla de subvencions per a la rehabilitació energètica
d'edificis?

Competència de la Generalitat Valenciana.

L’Oficina de l’Energia informa i assessora al voltant dels plans de subvencions als quals es
poden optar.

2.- En cas afirmatiu, En quin estat es troba aquest projecte i quantes subvencions s'han
atorgat hui dia?



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

0
Jc

 P
o
rm

 t
G

8
A
 R

A
R
P
 I

eZ
E
 H

G
A
6
 v

2
4
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 20/05/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 21/05/2021 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 D'ABRIL DE 2021 77

Contestada en la pregunta 1.

3.- En quin estat d'execució es troba el projecte 50/50? S'ha ampliat respecte a 2020?

El projecte es va posar en marxa en el curs 2017-2018 amb 5 col·legis pilots.

En el curs 2018-2019 es va ampliar el nombre de col·legis a 10 sota un règim de
concurrència competitiva.

En el curs 2019-2020 varen participar 15 col·legis, el qual encara està en tràmit, ja que la
seua execució va des d'octubre de 2020 a setembre de 2021.

En 2021 s'han iniciat els tràmits de l'expedient de subvenció per al curs escolar 2021-2022
per Moció del Regidor Delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica de data 9 de març
de 2021, i està prevista la participació de 15 col·legis.

4.- Es té previst o s'ha desenvolupat un pacte públic-privat per a la rehabilitació energètica?
S'està invertint real en la rehabilitació energètica en llars, oficines i residències?

S'han posat en marxa les primeres actuacions per al desenvolupament d'iniciatives
públic-privades per a l'estalvi i l'eficiència energètica amb l'impuls de les primeres comunitats
energètiques plantejades sota aquest format.

L’Ajuntament de València ha presentat davant del MITECO una manifestació d’interés al
voltant de les Comunitats Energètiques.

A nivell municipal, l'Ajuntament, dins del full de ruta de transició energètica, ha generat un
fòrum de debat i cocreació del qual formen part entitats de l'administració local, provincial i
autonòmica, empreses del sector privat, la universitat, la ciutadania organitzada i professionals de
la comunicació el nom de la qual és la Mesa de Transició Energètica de València. Dins dels 6
primers projectes a desenvolupar consensuats entre tots els agents, està la rehabilitació energètica
d'habitatges i edificis.

D'altra banda, el projecte europeu Save the Homes del qual la Fundació València Clima i
Energia és sòcia, està desenvolupant un model replicable de finestreta única d'atenció ciutadana
referent a la rehabilitació energètica d'edificis on es pretén posar en contacte als particulars
interessats en la rehabilitació d'habitatge amb empresaris del sector, tècnics desenvolupadors de
projectes i entitats financeres a més d'oferir assessorament referent a subvencions i tràmits per la
seua consecució.

5.- En cas afirmatiu indicar els actors d'aquest pacte, indicar la inversió i quantes llars,
oficines i residències s'han beneficiat de les inversions en rehabilitació energètica.

Les entitats involucrades en el procés de dinamització de la rehabilitació energètica
d'habitatge són les 19 que formen la Mesa de Transició Energètica, moltes d'elles són col·lectius
que representen o donen servei a nombroses empreses o particulars com AVAESEN, ASELEC,
ITE, IVE, CIICV, CAFV etc.
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La inversió associada compromesa per al desenvolupament de la finestreta de rehabilitació
energètica i per al desenvolupament de la Comissió de Rehabilitació Energètica de l’Habitatge és
de 200.000 €."

34 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 5. Platges. Mesura 22. Adaptació de platges".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Se tiene previsto o se ha aumentado el número de playas accesibles para la temporada
de baño y playas 2021?

2.- En caso afirmativo, indique la localización de los nuevos puntos de acceso accesibles y
los servicios y equipamientos con los que van a contar.

3.- Dado que la temporada de playas se inició con el inicio de la Semana Santa y se va a
extender hasta el mes de octubre y dada la importancia medioambiental de una calidad óptima
del agua en las playas. ¿Qué medidas está tomando el Ayuntamiento de València para garantizar
la calidad de las aguas de playas de forma constante?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- ¿Se tiene previsto o se ha aumentado el número de playas accesibles para la temporada
de baño y playas 2021?

Ya se dispone de 3 puntos accesibles (Malvarrosa, Cabañal y Pinedo) y 2 puntos de ayuda
al baño bajo demanda (El Saler y Perellonet).

2.- En caso afirmativo, indique la localización de los nuevos puntos de acceso accesibles y
los servicios y equipamientos con los que van a contar.

—

3.- Dado que la temporada de playas se inició con el inicio de la Semana Santa y se va a
extender hasta el mes de octubre y dada la importancia medioambiental de una calidad óptima
del agua en las playas. ¿Qué medidas está tomando el Ayuntamiento de València para garantizar
la calidad de las aguas de playas de forma constante?
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Desde el Servicio de Playas se hace un seguimiento constante de la calidad de las aguas.
La Conselleria es la competente en el control de la calidad de las aguas y es la que anualmente
realiza la programación y calendario correspondiente."

35 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 4. Energia. Mesura 20. Adaptar normativa instal·lacions solars".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Se tiene previsto o se ha actualizado normativa municipal de instalaciones solares?

2.- En caso afirmativo, ¿en qué estado se encuentra este proyecto? Adjunte en su caso el
número de expediente."

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Es té previst o s'ha actualitzat normativa municipal d'instal·lacions solars?

Els treballs es fonamenten en la revisió, diagnòstic i proposta d’actuacions sobre la
normativa municipal per l’eliminació de barreres al desenvolupament d’energies renovables i a
l’autoconsum elaborat. Eixos principals d’actuació:

Modificació de la normativa reguladora de tributs, incorporant bonificacions en les
ordenances reguladores de l’IBI i de l’ICIO.

Proposta de modificació de les normes urbanístiques del PGOU i recomanacions al Pla
Especial de protecció de Ciutat Vella.

Proposta de modificació de l’ordenança reguladora d’Obres d’Edificació i Activitats
(OROEA) i de l’ordenança municipal de captació Solar d’Usos Tèrmics.

2-. En cas afirmatiu, En quin estat es troba aquest projecte? Adjunte en el seu cas el
número d'expedient.

S’han remés als servicis implicats les propostes de modificació de les normatives
esmentades en el punt anterior i s’han desenvolupat les reunions de treball necessàries per
avançar en el text definitiu.
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Al BOP núm. 72 de data 19/04/2021 es publica l’edicte sobre aprovació definitiva de la
modificació de l’ordenança fiscal reguladora de l’ICIO, relativa a la bonificació aplicable per
obres que incorporen sistemes per l’aprofitament tèrmic o elèctric de l’energia solar."

36 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'inici de la temporada de bany".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- En cumplimiento de la Ordenanza de Playas, ¿se inició la temporada de baño 2021
durante la Semana Santa y el Puente de San Vicente?

2.- El inicio, ¿en qué playas se realizó? ¿En qué playas de iniciaron la temporada 2019?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1.- En cumplimiento de la Ordenanza de Playas, ¿se inició la temporada de baño 2021
durante la Semana Santa y el Puente de San Vicente?

Desde el día 1 hasta el 5 de abril hubo temporada extraordinaria de playas como viene
siendo habitual salvo el año pasado por motivo de la pandemia. Como otros años el servicio se
prestará los fines de semana de mayo.

2.- El inicio, ¿en qué playas se realizó? ¿En qué playas de iniciaron la temporada 2019?

Como se ha venido haciendo en temporadas anteriores, el servicio se prestó en las playas
de Malva-rosa y Cabanyal."

37 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Contracte del servici de socorrisme, sanitari i d'atenció a persones amb discapacitat a les
platges".

PREGUNTA 

"PREGUNTA

1. ¿Cuál es la razón para tener que recurrir a un contrato menor para cubrir el socorrismo
de las playas sabiendo que es una necesidad recurrente?
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2. ¿Por qué no se inició la licitación del nuevo contrato a tiempo para cubrir la temporada
extraordinaria de baño?

3. Adjunte el pliego de condiciones de la nueva licitación."

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1. ¿Cuál es la razón para tener que recurrir a un contrato menor para cubrir el socorrismo
de las playas sabiendo que es una necesidad recurrente?

Actualmente se encuentra en fase de contratación el Servicio de Salvamento y Socorrismo
el fin de plazo para la presentación de las ofertas fue el pasado 24 de marzo por lo que para la
temporada de Pascua no estaba previsto que pudiera estar adjudicado. Por tal motivo se
solicitaron 3 ofertas ya que por los importes de otros años se preveía que no superara el importe
de un contrato menor.

2. ¿Por qué no se inició la licitación del nuevo contrato a tiempo para cubrir la temporada
extraordinaria de baño?

La licitación se comenzó con tiempo suficiente pero las dinámicas del propio
procedimiento contractual no ha permitido llegar a tiempo para la adjudicación.

3. Adjunte el pliego de condiciones de la nueva licitación.

El Pliego está publicado en el perfil del contratante."

38 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
la "Comissió de Seguiment del Pla d'Acció per al Clima i l'Energia Sostenible (PACES)".

PREGUNTA

"El Pleno del mes de abril de 2019 aprobó la estrategia municipal del Plan de Acción para
el Clima y la Energía Sostenible (PACES) de la ciudad de València. Este documento significa un
compromiso con el Pacto de Alcaldes para el Clima y la Energía.

En esa esa estrategia se indicaba que “Será necesario, por lo tanto, la creación de una
Comisión de Seguimiento, integrada como mínimo por:

* Concejal responsable de promover el Pacto en el Ayuntamiento.

* Un representante municipal del Área de Energías Renovables y Cambio Climático, que
será el representante de la Comisión de Seguimiento en las reuniones.

* Un representante técnico del Servicio de Energías Renovables y Cambio Climático.
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* Al menos un representante político de los partidos de oposición.”

También en la Comisión de Ecología Urbana de marzo de 2020, se aprobó por unanimidad
la creación a final de 2020 de la Comisión de Seguimiento del PACES en la que formaría parte
un representante de cada grupo político municipal.

Dos años después aún ni se ha creado dicha Comisión de Seguimiento, ni se está
informando a los partidos de la oposición sobre los avances del pacto.

Por todo lo expuesto en concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

- ¿Se ha creado la Comisión de Seguimiento del PACES?

- En caso afirmativo indicar cuándo se creó, quiénes forman parte de dicha comisión y la
razón por la que no se ha comunicado a los grupos municipales su existencia.

- En caso negativo indicar las razones del retraso y cuándo tienen previsto crearla.

- Adjunte el informe de seguimiento, evaluación y cumplimiento del PACES."

RESPOSTA

Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"El Ple del mes d'abril de 2019 va aprovar l'estratègia municipal del Pla d'Acció per al
Clima i l'Energia Sostenible (PACES) de la ciutat de València. Aquest document significa un
compromís amb el Pacte d'Alcaldes per al Clima i l'Energia.

En aqueixa estratègia s'indicava que "Serà necessari, per tant, la creació d'una Comissió de
Seguiment, integrada com a mínim per:

* Regidor responsable de promoure el Pacte a l'Ajuntament.

* Un representant municipal de l'àrea d'Energies Renovables i Canvi Climàtic, que serà el
representant de la Comissió de Seguiment en les reunions.

* Un representant tècnic del Servei d'Energies Renovables i Canvi Climàtic.

* Almenys un representant polític dels partits d'oposició."

També en la comissió d'Ecologia Urbana de març de 2020, es va aprovar per unanimitat la
creació a final de 2020 de la Comissió de Seguiment del PACES en la qual formaria part un
representant de cada grup polític municipal.

Dos anys després encara ni s'ha creat aquesta Comissió de Seguiment, ni s'està informant
els partits de l'oposició sobre els avanços del pacte.
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Per tot l'exposat el regidor que subscriu formula les següents:

PREGUNTES

1.- S'ha creat la Comissió de Seguiment del PACES?

Efectivament, el document de PACES assenyala en l'epígraf 4.4.2 de la seua memòria
informativa (Mesures planificades de monitoratge i seguiment), el següent:

Un dels compromisos adquirits pels signants del pacte, consisteix en l'elaboració d'un
informe de seguiment almenys cada dos anys, que reflectisca els avanços realitzats.

La planificació del monitoratge i seguiment del PACES passa per determinar l'estructura
organitzativa (implicada directament en el procés) necessària per al correcte desenvolupament del
Pacte. Serà necessari, per tant, la creació d'una Comissió de Seguiment, integrada com a mínim
per:

Regidor responsable de promoure el Pacte a l'Ajuntament.

Un representant municipal de l'àrea d'Energies Renovables i Canvi Climàtic, que serà el
representant de la Comissió de Seguiment en les reunions.

Un representant tècnic del Servei d'Energies Renovables i Canvi Climàtic.

Almenys un representant polític dels partits d'oposició.

No obstant això, aquesta proposta va ser reformulada en l'acord del ple municipal de
25/04/2019 d'aprovació del PACES l'epígraf de les quals segon estableix: Aprovar la proposta de
creació d'un equip tècnic municipal, en el qual participen els serveis competents en matèria de
transició energètica i canvi climàtic, que dinamitze a través d'un full de ruta coordinat i
participatiu, el desenvolupament del PACES i la transició energètica de la ciutat.

2.- En cas afirmatiu indicar quan es va crear, qui formen part d'aquesta comissió i la raó
per la qual no s'ha comunicat als grups municipals la seua existència.

L’Equip tècnic municipal  fixat en l'acord del ple municipal de 25/04/2019 d'aprovació del
PACES l'epígraf de les quals segon estableix: Aprovar la proposta de creació d'un equip tècnic
municipal, en el qual participen els serveis competents en matèria de transició energètica i canvi
climàtic, que dinamitze a través d'un full de ruta coordinat i participatiu, el desenvolupament del
PACES i la transició energètica de la ciutat.

Aquest grup de treball es va constituir el passat 19 de desembre de 2019:

• Innovació i Gestió del Coneixement

• Hisenda

• Qualitat Acústica i de l'Aire
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• Cicle Integral de l'Aigua

• Platges

• Educació

• Participació Ciutadana i Acció Veïnal

• Salut i Consum Responsable

• Joventut

• Agricultura

• Serveis Centrals Tècnics

• Contractació

• Mobilitat Sostenible

• Gestió Sostenible de Residus Urbans

• Comerç

• Planificació i Gestió Urbana

• Habitatge

• Jardineria Sostenible

• Informació i Defensa de la Ciutadania

3.- En cas negatiu indicar les raons del retard i quan tenen previst crear-la.

Contestada a les preguntes 1 i 2.

4.- Adjunte l'informe de seguiment, avaluació i compliment del PACES.

El termini per presentar davant del ministeri l’informe de seguiment, avaluació i
compliment del PACES és durant el mes de maig de 2021, en eixe moment es presentarà."

39 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 6. Aigua. Mesura 24. Control sanitari d'aigües".
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PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Se ha adquirido un equipo PCR para el control sanitario de las aguas residuales en
depuradoras de gestión municipal? En caso afirmativo indicar la inversión realizada, cómo se
está realizando la gestión del equipo y los resultados obtenidos durante este año.

2.- ¿Se ha valorado la implementación de un sistema detección de bacterias de resistencia a
antibiótico y otros patógenos en las aguas residuales? En caso afirmativo indicar cómo se está
realizando la gestión y los resultados obtenidos durante este año."

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- No se ha adquirido. Se está analizando el contenido de COVID-19 en aguas residuales
mediante un convenio.

2.- No."

40 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'arbre caigut en l'avinguda Jacinto Benavente".

PREGUNTA

"El pasado 12 de marzo amaneció partido árbol de grandes dimensiones situado en la
Avenida Jacinto Benavente a la altura de la Calle Mestre Racional.

Se da la situación de que esa localización se encuentra cerca del colegio Loreto y un
parque de juegos infantil, además parte del árbol recae en la zona por las que pasan numerosos
coches a lo largo del día.

Por lo expuesto el concejal que suscribe formula las siguientes

PREGUNTA

1.- ¿Cuándo se recibió aviso en el servicio de la rotura del árbol? ¿Cuándo se retiró los
restos de la parte caída del árbol?

2.- ¿Cuál ha sido la razón de la rotura y caída del árbol? ¿Se ha realizado un informe sobre
las razones para la caída? Por favor adjúntelo.

3.- ¿Cuándo fue la última vez que se inspeccionó ese ejemplar? Por favor adjunte la ficha
de inspección.
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4.- ¿Se realizó algún informe sobre el arbolado antes de realizar las obras de la tubería de
la avenida? Adjunte dicho informe.

5.- ¿Qué medidas de protección sobre el arbolado se tomaron durante dichas obras?

6- ¿Se han inspeccionado el resto de ejemplares del jardín? Por favor adjunte los informes
emitidos."

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Cuándo se recibió aviso en el servicio de la rotura del árbol? ¿Cuándo se retiró los
restos de la parte caída del árbol?

Les restes de la branca partida es van recollir quan es va rebre l'avís, és a dir, el 12 de març
de 2021.

Los restos de la rama partida se recogieron cuando se recibió el aviso, es decir, el 12 de
marzo de 2021.

2.- ¿Cuál ha sido la razón de la rotura y caída del árbol? ¿Se ha realizado un informe sobre
las razones para la caída? Por favor adjúntelo.

S'estava realitzant un seguiment de l'estat dels eucaliptus i vist que estaven entrant en fase
de recessió irrecuperable estava previst el seu abatiment.

Els motius del trencament són els mateixos pels quals es proposa en abatiment dels
exemplars, estan en fase de recessió i assecat progressiu de la seua copa de manera irreversible.

S'ha realitzat una revisió exhaustiva dels eucaliptus de Jacinto Benavente proposant-se
l'abatiment de 5 exemplars.

Se estaba realizando un seguimiento del estado de los eucaliptos y visto que estaban
entrando en fase de recesión irrecuperable estaba previsto su abatimiento.

Los motivos de la rotura son los mismos por los que se propone en abatimiento de los
ejemplares, están en fase de recesión y secado progresivo de su copa de manera irreversible.

Se ha realizado una revisión exhaustiva de los eucaliptos de Jacinto Benavente
proponiéndose el abatimiento de 5 ejemplares.

3.- ¿Cuándo fue la última vez que se inspeccionó ese ejemplar? Por favor adjunte la ficha
de inspección.

El 19/10/2020.

4.- ¿Se realizó algún informe sobre el arbolado antes de realizar las obras de la tubería de
la avenida? Adjunte dicho informe.
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Les obres les realitza el Cicle Integral d'Aigua.

El servici de Jardineria Sostenible va realitzar un seguiment de les obres, es van realitzar
catas i es va comprovar que no hi havia afecció al sistema radicular dels eucaliptus. Els
eucaliptus ja es trobaven en fase de recessió.

Las obras las realiza el Ciclo Integral de Agua.

El Servicio de Jardinería Sostenible realizó un seguimiento de las obras, se realizaron catas
y se comprobó que no había afección al sistema radicular de los eucaliptos. Los eucaliptos ya se
encontraban en fase de recesión. 

5.- ¿Qué medidas de protección sobre el arbolado se tomaron durante dichas obras?

L'empresa constructora va realitzar el clos de la zona de treball, i es va esporgar tot l'arbrat
afectat de l'avinguda per a facilitar l'execució de l'obra i evitar trencament de branques.

La empresa constructora realizó el vallado de la zona de trabajo, y se podó todo el arbolado
afectado de la avenida para facilitar la ejecución de la obra y evitar la rotura de ramas.

6.- ¿Se han inspeccionado el resto de ejemplares del jardín? Por favor adjunte los informes
emitidos.

Es van inspeccionar quan es va realitzar l’esporga prèviament al començament de les obres
al juny de 2019 i posteriorment a l'estiu de 2020 i al març de 2021.

Se inspeccionaron cuando se realizó la poda previamente al comienzo de las obras en junio
de 2019 y posteriormente en el verano de 2020 y en marzo de 2021."

41 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
"L'acord marc per a la recuperació i la reconstrucció de la ciutat de València en el context del
post COVID-19 aprovat pel Ple municipal de 7 de juliol de 2020 inclou l'Eix 01 Ciutat
saludable i sostenible. Línia 4. Energia. Mesura 19. Full de ruta per a la transició energètica".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1.- ¿Se tiene previsto o se ha desarrollado una a hoja de ruta para la transición energética
de la ciudad?

2.- En caso afirmativo, ¿en qué estado se encuentra este proyecto, a que actores está
afectando y en qué consiste?"

RESPOSTA
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Sr. Ramón, delegat d'Emergència Climàtica i Transició Energètica

"1.- Es té previst o s'ha desenvolupat un full de ruta per a la transició energètica de la
ciutat?

Sí.

L'objectiu és desenvolupar un full de ruta per a la transició energètica de València a 2050.
Aquest full de ruta ha de ser consensuat i compartit per la ciutat en el seu conjunt i, per tant, s'ha
de desenvolupar de manera participativa i col·laborativa amb la societat civil, el món acadèmic,
les empreses privades, les administracions públiques i els mitjans de comunicació.

2.- En cas afirmatiu, En quin estat es troba aquest projecte, a quins actors està afectant i en
què consisteix?

Per a aconseguir-ho, s'ha constituït i dinamitzat dos espais de treball:

Grup de Treball de Transició Energètica (GTTE): Intern de l'Ajuntament de València, que
coordina a tots els Serveis implicats en la mitigació i adaptació del canvi climàtic.

Mesa de Transició Energètica de València, en la qual participen al voltant de 20 entitats de
les cinc hèlices.

A més, s'han aprofitat actes de participació ciutadana i d'actors de la ciutat, com les
diferents edicions de “València Canvia pel Clima!” per a continuar implicant a tota la ciutat en la
definició d'aqueix full de ruta.

Algunes de les fites aconseguides fins ara són: la definició d'un llistat de més de 35
accions, classificades en 7 eixos temàtics, i amb identificació de barreres, oportunitats i actors
implicats; la selecció i definició detalladament de 6 projectes demostratius líders de la transició; i
la definició dels processos participatius i compromisos que permetran constituir una Aliança de
ciutat per la transició energètica.

Com a accions pendents, destaca definir una campanya de comunicació en línia amb el
procés participatiu, continuar definint els projectes demostratius en Comissions de Projectes ja
constituïts en la Mesa, i acabar de definir el full de ruta sobre la base del treball de la Mesa, les
Comissions i la ciutadania.

Es considera que es tindrà una primera versió d'aqueix full de ruta complet a la fi d'aquest
any 2021."

42 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives
als "Alleujaments en la EDAR de Pinedo de març 2021 a abril 2021".

PREGUNTA



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 6

0
Jc

 P
o
rm

 t
G

8
A
 R

A
R
P
 I

eZ
E
 H

G
A
6
 v

2
4
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI JOSE VICENTE RUANO VILA 20/05/2021 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867
PRESIDENT/A COMISSIÓ DE ECOLOGÍA URBANA, EMERGENCIA
CLIMÁTICA

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ 21/05/2021 ACCVCA-120 19415912531803743407
777074987597891044

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 D'ABRIL DE 2021 89

"PREGUNTA

- Indique fechas, duración y metros cúbicos de los alivios que se hayan comunicado al
Ayuntamiento de València desde el EDAR Pinedo del 19 de marzo de 2021 hasta el 22 de abril
de 2021."

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua

 

Día Hora inicio alivio Hora fin alivio Tiempo vertido
Volumen aliviado al

azarbe (m )3 Caudal (m /h)3

18/03/2021 12:00 20:00 8:00 35.160,00 4.395,00

16/04/2021 18:50 23:26 4:36 6.310,00 1.371,74

43 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Pla de Contingències 2021 de Platges per al COVID-19".

PREGUNTA

"En el pasado mes de marzo le preguntamos al concejal de Playas sobre la elaboración del
Plan de Contingencias de Playas para el COVID19 para la temporada de baño 2021. A dicha
pregunta se nos contestó: "En estos momentos como el año 2020 estamos pendientes de las
normas dictadas en aplicación de la declaración del estado de alarma y de la normativa y
recomendaciones que dicten al respecto las autoridades competentes.

En el momento en que se conozcan los requisitos higiénico sanitarios y la normativa de uso
de las playas se elaborará un nuevo documento igual que se hizo en el año 2020.".

Sobre la existencia del preceptivo protocolo de limpieza y desinfección del mobiliario de
las playas, recibimos la respuesta de que "será actualizado cuando se conozcan los requisitos
higiénico sanitarios para la temporada".

PREGUNTAS

1. ¿La autoridad competente ha dictado las "normas dictadas en aplicación de la
declaración del estado de alarma y de la normativa y recomendaciones que dicten al respecto las
autoridades competentes"? ¿Y los requisitos higiénico sanitarios y la normativa de uso de las
playas? Indique la fecha y qué organismo fue el competente de dictar la normativa.
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2. ¿La autoridad competente ha aprobado los requisitos higiénico sanitarios para la
temporada en las playas? Indique la fecha y qué organismo fue el competente de aprobar los
requisitos."

RESPOSTA

Sr. Grezzi, delegat de Platges

"1. ¿La autoridad competente ha dictado las "normas dictadas en aplicación de la
declaración del estado de alarma y de la normativa y recomendaciones que dicten al respecto las
autoridades competentes"? ¿Y los requisitos higiénico sanitarios y la normativa de uso de las
playas? Indique la fecha y qué organismo fue el competente de dictar la normativa.

El uso de las playas como cualquier otro espacio público se rige por la normativa higiénico
sanitaria dictada por el Ministerio y por la Conselleria en aplicación del Estado de Alarma y el
momento sanitario de la pandemia. El resto de requisitos son meras recomendaciones que dictan
organismos como el ICTE pero que este año no han publicado ninguna hasta el momento
ajustada a la realidad sanitaria del momento.

2. ¿La autoridad competente ha aprobado los requisitos higiénico sanitarios para la
temporada en las playas? Indique la fecha y qué organismo fue el competente de aprobar los
requisitos.

Como se ha comentado en la pregunta anterior para esta temporada de baño no se han
dictado recomendaciones ajustadas a la situación sanitaria de este momento por lo que nos
regimos por los Decretos dictados a tal efecto por el Estado y la Generalitat Valenciana.
Recomendaciones que se han aplicado en la temporada 2020 y que han funcionado muy bien."

44 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives al
"Cabal anual de tractament d'aigües residuals en el EDAR de Pinedo".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1) ¿Cuál es el caudal anual de tratamiento secundario y terciario que realiza el EDAR de
Pinedo? Por favor indique los datos de cada uno de los meses desde enero de 2020.

2) ¿Cuál es el caudal anual que se vierte al mar y cuál al Lago de la Albufera desde el
EDAR de Pinedo? ¿De qué tratamiento proviene cada uno de los vertidos? Por favor indique los
datos de cada uno de los meses desde enero de 2020."

RESPOSTA

Sra. Valía, delegada del Cicle Integral de l'Aigua
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"1.- La EDAR de Pinedo, es de titularidad de la EPSAR así como su explotación, por lo
que esta pregunta debería plantearse en el ámbito correspondiente. No obstante, los datos que le
constan al Ciclo Integral del Agua son los siguientes

MES SECUNDARIO (M )3 TERCIARIO (M )3

ENERO 10.127.504 130.679

FEBRERO 8.965.808 104.892

MARZO 9.546.535 115.732

ABRIL 10.036.866 0

MAYO 9.645.803 1.418.968

JUNIO 6.405.360 4.291.548

JULIO 5.075.133 5.580.537

AGOSTO 3.694.727 6.150.737

SEPTIEMBRE 7.812.546 1.966.885

OCTUBRE 9.049.965 240.605

NOVIEMBRE 10.510.446 30.438

DICIEMBRE 9.589.579 188.651

TOTAL 100.460.272 20.219.672

2.- La EDAR de Pinedo, es de titularidad de la EPSAR así como su explotación, por lo que
esta pregunta debería plantearse en el ámbito correspondiente. El caudal con tratamiento
secundario es vertido al mar a través del emisario submarino, mientras que el caudal vertido a la
Albufera se realiza a través de la Acequia del Oro con un tratamiento terciario, siendo el volumen
el indicado en la pregunta anterior."

45 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000112-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives
als "Parcs infantils per a menors de 3 anys".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

1. ¿Cuántos parques infantiles de la ciudad tienen elementos de estimulación temprana y
son aptos para niñas y niños menores de 3 años? Indique el número por barrio.
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2. ¿Por qué en su contestación a nuestra pregunta de Pleno sobre los parques infantiles no
se incluyó el parque infantil de El Perellonet? ¿Es accesible, inclusivo y adaptado para menores
de 3 años dicho parque?

3. ¿Cuántos parques infantiles la construido el Servicio de Jardinería Sostenible desde
2016? ¿Cuántos con accesibles?

4. ¿Cuántos parques infantiles hay proyectados en la ciudad hasta 2023? ¿Cuántos tendrán
elementos inclusivos y para menores de 3 años?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- ¿Cuántos parques infantiles de la ciudad tienen elementos de estimulación temprana y
son aptos para niñas y niños menores de 3 años? Indique el número por barrio.

No existeixen elements d'estimulació primerenca en les àrees de joc infantil.

Els jardins amb jocs infantils gestionats per l'OAM de Parcs i Jardins, disposen en tots els
casos d’elements de joc aptes per a xiquets i xiquetes menors de 3 anys. Ja que a l'hora d'instaurar
zones de jocs infantils, s'instal·len jocs adaptats a diferents edats i graus d'inclusivitat.

Pel que fa a les zones de jocs infantils aptes per a menors de 3 anys, estes són les següents
gestionades per servici de Jardineria Sostenible:

No existen elementos de estimulación temprana en las áreas de juego infantil.

Los jardines con juegos infantiles gestionados por el OAM de Parques y Jardines, disponen
en todos los casos de elementos de juego aptas para niños y niñas menores de 3 años. Ya que a la
hora de instaurar zonas de juegos infantiles, se instalan juegos adaptados a diferentes edades y
grados de inclusividad.

En cuanto a las zonas de juegos infantiles aptos para menores de 3 años, estas son las
siguientes gestionadas por el Servicio de Jardinería Sostenible:

 Zona nord: / Zona norte:
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BARRI NÚM. JARDINS

Campanar 2

El Calvari 1

Marxalenes 1

Mestalla 1

Beteró 2

La Malva-rosa 2

La Creu del Grau 2

La Carrasca 2

Benimaclet 1

Els Orriols 1

Benicalap 1

Benifaraig 2

Carpesa 1

Benimàmet 1

Total Zona Nord 20

Zona sud / Zona sur:

BARRI NÚM. JARDINS

El Carme 4

El Mercat 2

El Pilar 2

La Xerea 1

La Gran Via 2

Russafa 3

La Petxina 1

Arrancapins 4

Botànic 3
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Roqueta 2

Tres Forques 4

Soternes 4

Nou Moles 7

Fontsanta 3

La Llum 2

Sant Isidre 3

Vara De Quart 5

Safranar 3

Patraix 6

Favara 1

Raïosa 3

Hort de Senabre 5

Creu Coberta 3

Sant Marcel·lí 5

Camí Real 3

Malilla 8

Na Rovella 8

En Corts 2

Fonteta Sant Lluís 2

Ciutat de les Arts i les Ciències 3

La Punta 2

Nazaret 6

Castellar-l’Oliveral 4

La Torre 6

El Palmar 2

El Saler 1

Pinedo 2
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Forn d’Alcedo 2

Faitanar 1

TOTAL ZONA SUD 130

2.- ¿Por qué en su contestación a nuestra pregunta de Pleno sobre los parques infantiles no
se incluyó el parque infantil de El Perellonet? ¿Es accesible, inclusivo y adaptado para menores
de 3 años dicho parque?

Per no ser competència de la delegació de Jardineria Sostenible, sinó de la delegació de
Servicis Centrals Tècnics.

Por no ser competencia de la delegación de Jardinería Sostenible, sino de la delegación de
Servicios Centrales Técnicos. 

3.- ¿Cuántos parques infantiles ha construido el servicio de Jardinería Sostenible desde
2016? ¿Cuántos con accesibles?

A la zona nord s'han executat 20 parcs infantils des de 2016, 10 espais nous i 10
remodelacions dels existents. Tots ells són accessibles.

A la zona sud, des de 2016 s'han realitzat 32 zones de joc infantil ex novo incloses en 20
jardins, dels què 11 són accessibles.

En la zona norte se han ejecutado 20 parques infantiles desde 2016, 10 espacios nuevos y
10 remodelaciones de los existentes. Todos ellos son accesibles.

En la zona sur, desde 2016 se han realizado 32 zonas de juego infantil ex novo incluidas en
20 jardines, de los que 11 son accesibles.

4.- ¿Cuántos parques infantiles hay proyectados en la ciudad hasta 2023? ¿Cuántos tendrán
elementos inclusivos y para menores de 3 años? 

Este vicealcalde i regidor de Jardineria Sostenible informarà públicament, quan ho
considere oportú i estiga definit, sobre els projectes de parcs infantils que es duran a terme fins
2023.

A tots els parcs de nova creació o de reforma que es construiran fins al 2023 es posaran
zones de jocs infantils. A totes elles, des de ja fa anys, s’inclouen elements inclusius. També
s’intenta diversificar al màxim el rang d’edats del seu ús. 

Este vicealcalde y concejal de Jardinería Sostenible informará públicamente, cuando lo
considere oportuno y esté definido, sobre los proyectos de parques infantiles que se llevarán a
cabo hasta 2023.
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A todos los parques de nueva creación o de reforma que se construirán hasta 2023 se
pondrán zonas de juegos infantiles. A todas ellas, desde hace años, se incluyen elementos
inclusivos. También se intenta diversificar al máximo el rango de edades de su uso."

46 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Prec formulat " in voce" per la Sra. Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, sobre la
"Vegetació en la rotonda d'accés al Tanatori".

La Sra. Gil comenta que ayer estuvo en el tanatorio municipal y en la rotonda de acceso al
mismo observó que la vegetación había desbordado el contorno de la rotonda y restaba
visibilidad poniendo en peligro el tráfico.

El Sr. President contesta que l'ha vist i que està d'acord. El problema és que el
manteniment de la rotonda no li correspon a l'Ajuntament perquè no està encara recepcionada
l'obra. No obstant això, encara que ja va fer una gestió sobre aquest tema reprendrà la mateixa i
tractaran de desbloquejar la recepció per al manteniment de la rotonda.

47 RESULTAT: CONTESTADA
ASSUMPTE:
Pregunta formulada "in voce" per la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular,
sobre el "Trasllat del sarcòfag de Blasco Ibáñez".

La Sra. Climent pregunta sobre el trasllat del sarcòfag de Blasco Ibáñez des del Museu de
Belles arts fins al cementeri general.

El Sr. Ramón explica que el projecte es gestiona conjuntament per la Delegació de
cementeris i servicis funeraris i per la Delegació de patrimoni i recursos culturals i el que es
realitzarà és un acte de presentació d'aquest trasllat.

48. (E 1) RESULTAT: REBUTJADA LA URGÈNCIA
EXPEDIENT: O-89CIU-2021-000113-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció urgent que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "L'augment i accessibilitat en les zones de jocs infantils de València".

S'altera l'orde i es tracta este punt a continuació del punt nou de l'orde del dia.

DEFENSA DE LA URGÈNCIA

Se sotmet a votació ratificar la urgència de la inclusió del punt en l'ordre del dia, de
conformitat amb l'article 83 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les
Entitats Locals, i a continuació, obri el torn de paraules.

La Sra. Gil explica la urgencia de la moción a la vista de los datos del infobarómetro y de
la necesidad de los ciudadanos en relación a contar con más zonas de juegos infantiles.
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El Sr. President explica que no accepten la urgència perquè no hi ha circumstàncies, més
enllà de dades del infobaròmetre, que exigisquen actuar de manera urgent sobre aquest tema. Que
es presente per la via ordinària en la pròxima sessió d'aquesta Comissió. En cas que el grup
Ciutadans la retire no es procedirà a votar la urgència.

La Sra. Gil se muestra conforme en retirarla y presentarla en la próxima sesión.

VOTACIÓ DE LA URGÈNCIA

Se sotmet la urgencia de la moció urgent presentada pel Sr. Giner, del Grup Municipal
Ciutadans, relativa a "L'augment i accessbilitat en les zones de jocs infantils de València", i la
Sra. Gil retira la moció per a presentar-la per la via ordinària en la pròxima sessió.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les deu hores i vint minuts,
de la qual s'estén la present acta que signa amb mi el president i que certifique com a secretari.


